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Innkalling til møte i Studentparlamentet 

  

Det innkalles herved til møte i Studentparlamentet  

Tid: Onsdag 22.mai 2024, klokken 16.15  

Sted: Lilletunstova, Kristiansand         

 

 

Med vennlig hilsen 

 

 

 

Irene Bredal 

Førstekonsulent, STA 

 

 

 

Deres ref.:  Vår ref.: IB Dato: 15.05.24  



 

 

 

 

Saksliste SP-møte 

 

Møtedato:    22.mai 2024 

Sted:           Lilletunstova, Kristiansand       

 

SAK TITTEL SAKSBEHANDLER MERKNAD  

SP-sak 00a/24 Valg av ordstyrere Maiken K. Andersen Muntlig på møtet  

SP-sak 00b/24 Opprop Irene Bredal Muntlig på møtet  

 

SP-sak 00c/24 Godkjenning av innkalling, saksliste 

og dagsorden 

Ordstyrere Vedlagt  

SP-sak 00d/24 Godkjenning av protokoll fra SP-

møtet 24.april 2024 

Ordstyrere Vedlagt 

SP-sak 30/24 Siden sist   Maiken K. Andersen Vedlagt/Muntlig 

på møtet   

Vedtakssaker  

SP-sak 31/24 STAs Handlingsplan 2024/2025  William T. Svendsen   Vedlagt  

SP-sak 32/24 Resolusjon akademisk frihet og 

demokrati 

Lisa K. Fredsvik    Vedlagt  

SP-sak 33/24 STAs Årsberetning 2023/2024 Maiken K. Andersen Vedlagt 

Diskusjonssaker  

SP-sak 34/24 Kandidatundersøkelsen 2023  Konstanse H. Åkerman  Vedlagt  

Orienteringssaker 

SP-sak 35/24 Eventuelt   Muntlig på møtet  

 

 

Etter møteslutt er det satt av 10 minutt til møteevaluering. 

 

 
 



 

 
 
Dagsorden for SP-møte 22.05.24: 
 
 
STA-styret foreslår følgende dagsorden for møtet: 
 
 
Sak                                                Tittel                                              Anslått tidspunkt           
SP-sak 00a/24                               Valg av ordstyrere                           16.15-16.20 
SP-sak 00b/24 
SP-sak 00c/24                   

Opprop 
Godkjenning av innkalling, 
saksliste og dagsorden                                                            

16.20-16.25 
16.25-16.30 

SP-sak 00d/24                     Godkjenning av protokoll fra 
SP-møtet 24.04.24 

16.30-16.35 

SP-sak 30/24 
SP-sak 31/24 
Pause 
SP-sak 32/24 
 
SP-sak 33/24 
Pause 
SP-sak 34/24 
SP-sak 35/24 

Siden sist  
STAs Handlingsplan 2024/2025 
 
Resolusjon akademisk frihet og 
demokrati 
Årsberetning STA 2023/2024 
 
Kandidatundersøkelsen 2023 
Eventuelt  

16.35-16.45 
16.45-17.15 
17.15-17.30 
17.30-18.15 
 
18.15-18.45 
18.45-19.00 
19.00-19.45 
19.45-19.55 
 

   
SP-møtet er berammet til å vare til 20.05. Dette er medregnet 10 minutt til møteevaluering etter 
møteslutt. Informerer også om at det vil bli taler etter møteevalueringen. 
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SP-sak   Protokoll 

Møtedato  24.04.24 

Saksbehandler  Irene Bredal  

Arkivreferanse  010   

 

PROTOKOLL 
fra  Møte i Studentparlamentet  

Møtedato: Onsdag 24.04.2024, klokken 16.15 

 

Studentparlamentet: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

STA-styret: 

 

 

 

 

 

Andre: 

 

 

Ordstyrere: 

 

 

Protokollfører: 

 

Forfall: 

 

 

 

 

 

Vegard Nordstokke Valen  

Anita Nistås 

Guro R. Sundrehagen 

Henriette I. Danielsen  

Ina Frøhne  

Kevin M. Kirkhus  

Espen Herredsvela  

Mohamed Ali Mohamad 

Sunniva S. Knudsen  

Marie Lindbo 

Magnus Ellefsen Moe  

Wenche Kverneland 

Signe Lefdal Hove 

Rebekka Langseth  

Julie Helland 

Bjørn Undheim Serigstad 

Oda A. Krohn  

Amalie D. Porsbøll  

Guro Krogh Hagen  

Ragnhild Danielsen Lybekk 

Knut Benjamin Jacobsen 

 

Maiken K. Andersen  

William T. Svendsen  

Lisa K. Fredsvik  

Emil Gudelis  

Konstanse K. Åkerman  

 

Jakob Mæland, styreleder i Studentsamskipnaden i Agder (SiA)  

Helene Fredheim, leder av Velferdstinget i Agder (VT) 

 

Kristoffer Robert Spenik  

Irene Bredal  

 

Irene Bredal 

 

Oda Isnes Tyse  

Malene Johanne Vatnøy  

Stine Regina Tusvik  

Christine O`Moore  

Kristoffer Fuglerud Ask  
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SAKSLISTE 
   

 

SP-sak 00a/24 Valg av ordstyrere  

   

Forslag til vedtak på ordstyrere: 

 

            Kristoffer Robert Spenik og Irene Bredal  

   

            Godkjent  

                                                                           

                            

SP-sak 00b/24 Opprop 

    

  Det var 21 stykk til stede, og Studentparlamentet var vedtaksdyktig.  

 

                

SP-sak 00c/24 Godkjenning av innkalling, saksliste, og dagsorden 

 

Innkalling  

Godkjent  

 

                                   Saksliste 

                                   Det ble meldt inn to saker til eventuelt fra STA-styret, RSU-valg og 

                                   STAs arrangement under Demokratiuka.  

                                   Godkjent med én kommentar  

                      

Dagsorden  

Godkjent  

 

 

 

SP-sak 00d/24 Godkjenning av protokoll fra SP-møtet 20.03.24     

                                    

                                    Godkjent 

 

 

 

SP-sak 23/24            Siden sist  

    

                                  Maiken la frem siden sist fra STA-styret.  
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Vedtakssaksaker 

    

SP-sak 24/24            Politisk dokument for Utdanningskvalitet   

 

Forslag nr. 1 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

88 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for helse og 

idrettsvitenskap  

  

Endre fra: 

For praksisopphold i utlandet må UiA sørge for at studentene har fått reel informasjon om 

kostnadene knyttet til oppholdet 

 

Til:  

For praksisopphold i utlandet må UiA sørge for at studentene har fått reel skriftlig 

informasjon om kostnadene knyttet til oppholdet  
Vedtak Enstemmig vedtatt                  

 

                              

Forslag nr. 2 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

131 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Magnus Ellefsen 

Moen  

  

Legge til på slutten av avsnitt: 

Retten til akademisk frihet skal grunnlovfestes.   

Vedtak Enstemmig vedtatt                  

 

Forslag nr. 3 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

188 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Kevin M. Kirkhus    

Legge til: 

Fornuftig bruk av kunstig intelligens (KI) 

 

Linje 187-188 blir da slik: For gjennomgående studiekvalitet skal alle studenter tidlig i 

studieløpet få et tilbud om innføring i forskningsforståelse, vitenskapelig metode, kildebruk, 

forskningsetikk og fornuftig bruk av kunstig intelligens (KI).   
Vedtak Vedtatt mot 1 stemme                   
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Forslag nr. 4 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

204 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Fakultet for helse- og 

idrettsvitenskap   

  

Endre fra: 

Universitetsbiblioteket skal sikre at eldre pensumlitteratur er tilgjengelig for utlån  

Til: 

Universitetsbiblioteket skal ha gode digitale løsninger for utlån av pensumlitteratur, i tillegg 

til å sikre tilgjengelighet av eldre pensumlitteratur  
Vedtak Vedtatt mot 3 stemmer                    

 

 

Forslag nr. 5 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

217 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag    

  

Endre: 

Universitetet skal stimulere til (..) 

Til: 

Universitetet skal oppmuntre til (..)   
Vedtak Falt med 6 stemmer                     

 

 

Forslag nr. 6 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

218 

Forslagstype 

Strykningsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag    

  

Stryke ordet, hovedsakelig, i setningen: 

Universitetet skal hovedsakelig legge opp til oppmøte (..)   

Vedtak Falt med 10 stemmer                     

 

Forslag nr. 7 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

221 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag    
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Legge til den følgende setningen etter studiepoeng: 

Dette for å sikre at studentenes innsats reflekterer deres akademiske arbeid.   

Vedtak Falt med 10 stemmer                     

 

Forslag nr. 8 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

221 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag    

  

Endre: 

Det skal være samsvar (..) 

Til: 

Det må være samsvar (..)    
Vedtak Falt med 2 stemmer                     

 

Forslag nr. 9 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

226-228 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Oda A. Krohn       

Opprinnelig: 

Bruk og valg av digitale verktøy i utdanningen bør være i samsvar med hva som benyttes i 

arbeidslivet, og bidra til at studentene utvikler relevante digitale ferdigheter.  

Til: 

UiA skal etterstrebe at bruk og valg av digitale verktøy i utdanningen er i samsvar med hva 

som benyttes i arbeidslivet, og bidra til at studentene utvikler relevante digitale ferdigheter.   
Vedtak Enstemmig vedtatt                      

 

Forslag nr. 10 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

230 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag      

  

Endre: 

Undervisere skal ha høy kompetanse i pedagogikk, didaktikk og digitale 

undervisningsformer.  

Til: 

Alle undervisere skal ha høy kompetanse i pedagogikk, didaktikk og digitale 

undervisningsformer for å effektivt tilpasse undervisningen til moderne læringsteknologier 

og pedagogiske metoder.    
Vedtak Vedtatt mot 2 stemmer og 2 avholdende                       
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Forslag nr. 11 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

232 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag      

  

Legge til, i den følgende setningen:  

Undervisere skal ha tilstrekkelig kompetanse innenfor relevant undervisningsspråk.  

Slik at den blir: 

Alle undervisere skal ha tilstrekkelig kompetanse innenfor relevant undervisningsspråk for å 

sikre klar og effektiv kommunikasjon i undervisningssammenheng, samt å kunne formidler 

fagstoffet på en pedagogisk god måte.   
Vedtak Falt med 10 stemmer                        

 

 

Forslag nr. 12 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

232 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag      

  

Endre:  

Der undervisere har manglende kompetanse, skal universitetet sikre og følge opp at de 

tilegner seg denne.  

Til:  

UiA skal aktivt sikre at undervisere med manglende kompetanse får nødvending opplæring, 

og følge nøye med at de tilegner seg denne kompetanse. Dersom mangler oppdager, skal det 

iverksettes tiltak umiddelbart for å sikre at alle undervisere når det nødvendige 

kompetansenivået gjennom målrettede opplæringsprogrammet. Dette innen rimelig tid for 

studentene som har emne nå.   
Vedtak Falt med 10 stemmer                        

 

Forslag nr. 13 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

244 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag      

  

Forslag til ny paragraf 3.5 

3.5 Håndtering av fravær blant undervisere 

UiA må etablere klare retningslinjer og planer for å håndtere situasjoner der 

undervisningspersonell er fraværende over lengre tid. Dette skal inkludere: 

Umiddelbar kommunikasjon: Så snart det blir kjent at en foreleser vil være borte for en 

betydelig periode, skal studenter og fakultet informeres umiddelbart. Det skal gis en klar 
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tidsplan og informasjon om hvilke tiltak som vil bli tatt. 

Vikarordninger: Universitetet skal sørge for at det finnes en reserveliste av kvalifiserte 

vikarer som raskt kan tre inn i undervisningsrollen. Disse vikarene skal ha tilgang til alle 

nødvendige ressurser og støtte for å overta undervisningen effektivt. 

Tilpasning av undervisningsmateriell og planer: Når det ikke er mulig å finne en direkte 

erstatter for en foreleser, må ledelsen og resten av fakultetet arbeide sammen for å justere 

undervisningsplanene og materialene. Dette sikrer at studentene fortsatt kan oppnå forventet 

læringsutbytte. Det er viktig at disse tilpasningene gjøres med tanke på å bevare studentenes 

rettigheter og sørge for at de mottar en kvalitetsutdannelse uten avbrudd. 

Studentstøtte og tilbakemeldinger: Det bør opprettes en feedback-loop hvor studenter kan 

rapportere tilbake om deres akademiske erfaring og eventuelle utfordringer de møter på 

grunn av foreleserens fravær. Dette skal gjøre det mulig for universitetet å handle proaktivt 

for å løse problemer som oppstår. 

Revisjon av evaluering og vurdering: Hvis en forelesers fravær påvirker forberedelsene til 

eksamener eller andre vurderinger i emnet, må faglig leder vurdere tilpasninger i 

vurderingsformene eller frister for å sikre rettferdighet og opprettholde akademiske 

standarder. Det er viktig at disse vurderingene også tar hensyn til hvordan endringene kan 

påvirke studentenes studieforløp og stressnivå. Det bør gjennomføres møter med 

studentrepresentanter for å innhente deres synspunkter og erfaringer før endelige avgjørelser 

treffes. 

  
Vedtak Falt med 6 stemmer                        

 

 

Forslag nr. 14 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

263 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag      

  

Forslag til nytt underpunkt: 

 

3.7 Tilgjengelighet og kommunikasjon mellom student og underviser 

 

UiA må sikre at alle studenter har tilgang til sine undervisere gjennom tydelig definerte 

kommunikasjonskanaler. Det skal være klare retningslinjer for undervisers tilgjengelighet, 

inkludert fastsatte tider for kontortimer hvor studenter kan få veiledning og stille spørsmål. 

Underviseren skal forplikte seg til å svare på studentenes henvendelser innen en fastsatt 

tidsramme, typisk innen 48 timer på hverdager. 

 

Informasjon om hvordan man kontakter underviserne skal være lett tilgjengelig på 

universitetets nettside og andre relevante plattformer, og skal inkludere nødvendige detaljer 

som e-postadresser, kontortelefonnumre, og eventuelt andre godkjente 

kommunikasjonsmetoder 
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Vedtak Vedtatt mot 1 avholdende stemme                         

 

 

Forslag nr. 15 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

296 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag      

  

Legge til ordet, internship, slik at det blir: 

Alle gradsstudier ved UiA skal tilby praksis, traineeprogram og internship i løpet av studiet.  

  

Vedtak Vedtatt mot 2 stemmer og 2 avholdende                          

 

Forslag nr. 16 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

350 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag      

  

Legge til ordene utfyllende og konstruktiv, slik at det blir: 

Det skal gis en skriftlig, utfyllende og konstruktiv tilbakemelding på (..)  

  

Vedtak Falt med 11 stemmer                           

 

Forslag nr. 17 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

354-355 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag      

  

Legge til ordene skriftlig og utfyllende, slik at det blir: 

Studentene skal motta konstruktive, skriftlige og utfyllende tilbakemeldinger på alle 

obligatoriske innleveringer.  

  
Vedtak Falt med 13 stemmer                           

 

 

Forslag nr. 18 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  Forslagstype   



  

 

9 

373 Tilleggsforslag  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag      

  

Legge til setningen:  

Ved flere eksamener på samme dag, skal det være mulig å gjennomføre disse på samme 

campus. Det er et krav om minst 45 minutts pause mellom de forskjellige eksamenene.  

  
Vedtak Enstemmig vedtatt                            

 

 

Forslag nr. 19 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

395 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag      

  

Legge til den følgende leddsetningen, slik at det blir: 

(..) innen rimelig tid, og føre til økonomisk bot for fakultetet/avdelingen. Eventuelle midler 

som kommer inn i form av bøter skal brukes til studentsosiale formål.   

  
Vedtak Falt med 5 stemmer                             

 

Forslag nr. 20 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

397 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Helse- og 

idrettsvitenskap og 

Samfunnsvitenskapelig 

fakultet       

  

Endre fra: 

Det skal alltid gis skriftlig begrunnelse ved gitt karakter. 

Til:  

Det skal alltid, uten forespørsel, gis skriftlig begrunnelse ved gitt karakter.    

  
Vedtak Falt med 10 stemmer                             

 

Forslag nr. 21 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

397 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag      

  

Legge til setningen:  

(..) ved gitt karakter, og prosentscore der det er relevant skal inkluderes.  
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Vedtak Falt med 10 stemmer                             

 

 

 

 

 

Forslag nr. 22 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

403-404 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Humped        

Klagerett. 

Her vil jeg endre setningen fra linje 403-404: 

Studentene skal i en klageprosess få en ny og selvstendig vurdering, hvor klageinstans ikke 

har kjennskap til tidligere karaktersetting (blindsensur) 

Til 

Studentene skal i en klageprosess få en ny og selvstendig vurdering, hvor studenten selv kan 

velge om klageinstansen skal se studentenes begrunnelse for klage samt ha kjennskap til 

tidligere resultat (ordinær sensur), eller om de ønsker at klageinstansen ikke har tilgang til 

tidligere karaktersetting (blind sensur) 

  
Vedtak Falt med 2 stemmer                             

 

 

Forslag nr. 23 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

413-418 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag      

  

Endre hele avsnittet til:  

Ved mistanke om fusk skal studenten umiddelbart informeres grundig om den videre 

saksgangen, inkludert nødvendig informasjon på både norsk og engelsk. Dette skal skje 

tidlig i prosessen for å sikre at studenten forstår sine rettigheter. 

UiA skal sørge for å ha oppdatert og tilgjengelig informasjon på sine nettsider, på både 

norsk og engelsk, som klart beskriver prosedyrene og rettighetene til studentene i slike 

saker. 

STA mener at sanksjonene som gis til mistenkte eller dømte studenter, bør være 

proporsjonale med alvorlighetsgraden av saken for å opprettholde rettferdighet. Videre bør 

hver fuskesak vurderes individuelt av UiA, hvor det tas hensyn til alle relevante 

omstendigheter og studentens tidligere atferd. Dette skal bidra til et mer rettferdig utfall og 

styrke det juridiske vernet for studentene. 

 

Lokal nemd for studentssaker skal være en uavhengig klageinstans. Studenten skal alltid 

informeres om muligheten til å forsvare seg for nemden.  

Studenten som blir dømt i lokal nemd skal alltid opplyses om ankemuligheter til Nasjonal 

nemd for studentssaker.  
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Vedtak Falt med 11 stemmer                             

 

 

 

Forslag nr. 24 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

423 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag      

  

Endre ordet må til skal, slik at det blir: 

(..) fleksible vurderingsformer som UiA skal benytte seg av.  

  

Vedtak Falt med 1 stemme                          

 

 

Forslag nr. 25 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

508 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag      

  

Legge til setningen:  

Det er viktig å sikre studentenes rettigheter i denne prosessen.  

  

Vedtak Vedtatt mot 5 stemmer og 1 avholdende                           

 

 

Forslag nr. 26 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

511 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag      

  

Forslag til nytt avsnitt: 

Universitetet bør sikre at alle publiserte arbeider respekterer og beskytter studentenes 

intellektuelle åndsverk. Dette inkluderer klare retningslinjer og avtaler om opphavsrett som 

studentene må godkjenne før publisering. Universitetet bør også tilby juridisk rådgivning for 

å hjelpe studentene med å forstå deres rettigheter og plikter knyttet til publisering av deres 

arbeid.  
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Vedtak Vedtatt mot 4 avholdende stemmer                            

 

 

Forslag nr. 27 SP-Sak 24/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

528 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag      

  

Forslag til nytt punkt: 

 

7.5 Bachelor- og masteroppgaver  

Det skal legges til rette for at studentene kan skrive sine bachelor- og masteroppgaver i 

samarbeid med næringslivet.  

  
Vedtak Vedtatt mot 1 avholdende stemme                           

 

 

Forslag nr. 28 SP-Sak Alle 

dokument 

Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

Hele dokumentet 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag      

  

Endre ordene lesesal og leseplasser til studie- og arbeidsplasser gjennomgående i alle 

dokument.  

  

Vedtak Falt med 7 stemmer  

 

 

                                   Forslag til vedtak 

 

                                   Studentparlamentet vedtar det Politiske dokument for  

                                   Utdanningskvalitet, med de endringer som måtte forekomme på møtet.   

 

                                   Vedtatt  

 

 

 

SP-sak 25/24            Politisk dokument for Studentvelferd    
 

 

Forslag nr. 1 SP-Sak 25/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

43 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Kevin M. Kirkhus         
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Endre setningen fra: 

Studiestøtten skal knyttes til 2 G, og fordeles over 11 måneder. 

Til: 

Studiestøtten skal knyttes til ett minimum av 2G, og fordeles over 11 måneder.   

  
Vedtak Falt med 1 stemme   

 

 

 

Forslag nr. 3 SP-Sak 25/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

132 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag        

  

Endre sikres til garanteres, slik at det blir: 

Studentene må garanteres rikelig med (..)  

  

Vedtak Vedtatt mot 3 stemmer og 2 avholdende     
 

 

Forslag nr. 4 SP-Sak 25/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

(etter) 201 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Helse- og 

idrettsvitenskap         

  

(Nytt avsnitt etter linje 201) 

 

Matomgivelsene studentene møter i kantinene har mye å si for hvilken mat de velger å spise. 

Utvalget, vareplassering og prisnivå i kantinene bør derfor gjøre det lettere for studentene å 

spise smakfull, næringsrik og råvarebasert mat, i tråd med de nasjonale kostrådene.  

  
Vedtak Vedtatt mot 2 avholdende stemmer      

 

 

 

Forslag nr. 5 SP-Sak 25/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

213 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag          

  

Legge til setningen: 

Aktuelle og oppdaterte apper kan også brukes til dette formålet.   

  

Vedtak Vedtatt mot 1 avholdende stemme       
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Forslag nr. 6 SP-Sak 25/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

226 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  STA-styret            

Verdensdagen for psykisk helse (10.oktober) skal markeres av UiA/SiA hvert år. Studenter 

skal få mulighet til å delta i markeringen på begge campuser.  

  

Vedtak Enstemmig vedtatt        
 

 

Forslag nr. 7 SP-Sak 25/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

226 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  STA-styret            

Verdensdagen for psykisk helse (10.oktober) skal markeres av UiA/SiA hvert år. Studenter 

skal få mulighet til å delta i markeringen på begge campuser.  

  

Vedtak Enstemmig vedtatt        
 

 

Forslag nr. 8 SP-Sak 25/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

226 

Forslagstype 

Tilleggsforslag og 

endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

teknologi og realfag           

  

Sette punktum etter, «speiler behovet». Legge til Kristiansand mellom «campus og blir», og 

endre setning til: 

Studentparkeringene på campus Kristiansand skal ikke bli okkupert av SiA sine beboere 

grunnet kapasitet.   
Vedtak Vedtatt mot 2 stemmer og 1 avholdende         

 

 

Forslag nr. 9 SP-Sak 25/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

274 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Magnus E. Moen              

Legge til ny setning på slutten av avsnitt: 

Dette skal legges inn i de boligsosiale handlingsplanene til begge vertskommuner og Agder 

Fylkeskommune.   

Vedtak Enstemmig vedtatt          
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Forslag nr. 10 SP-Sak 25/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

281 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag             

  

Legge til ordet, godt, slik at det blir: 

AKT skal ha godt rabatterte studentbilletter(..)   

Vedtak Vedtatt mot 5 avholdende stemmer           
 

 

Forslag nr. 11 SP-Sak 25/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

283-284 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Kevin M. Kirkhus               

STA skal jobbe for at studenter med allerede folkeregistrert adresse i studentbyene skal bli 

tilbudt gratis årskort på lik linje med tilflyttede studenter.   

Vedtak Enstemmig vedtatt            
 

                                   Forslag til vedtak 

 

                                   Studentparlamentet vedtar det helhetlige forslaget til politisk 

                                   dokument for studentvelferd, med de endringer som måtte forekomme 

                                   på møtet.  

 

                                   Vedtatt   
 

 

 

 

 

SP-sak 26/24             Politisk dokument for Læringsmiljø   

 

Forslag nr. 1 SP-Sak 26/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

133 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Helse – og 

idrettsvitenskap  

  

Endre fra: Det skal tydelig fordeles ansvar for oppfølging av læringsmiljø i alle ledd, fra 

emneansvarlig og opp til fakultetsdirektør. 

Til: 

Det skal tydelig fordeles ansvar for oppfølging av læringsmiljø i alle ledd, fra 
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emneansvarlig og opp til dekan/fakultetsledelsen.  

Vedtak Enstemmig vedtatt            

 

 

 

Forslag nr. 2 SP-Sak 26/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

159 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Helse – og 

idrettsvitenskap  

  

Endre fra: 

De nåværende toalettene skal omskiltes til kjønnsnøytrale. 

Til: 

Det skal være kjønnsnøytrale toalett i alle bygg.  

 

Slik at helheten blir: Toaletter på UiA skal være tilrettelagt alle. Nye toaletter som bygges 

skal i større grad være felles og universelle, og det skal være kjønnsnøytrale toalett i alle 

bygg slik at de er tilpasset flest mulig på begge campusene.   
Vedtak Falt med 12 stemmer             

 

 

Forslag nr. 3 SP-Sak 26/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

159 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Kevin M. Kirkhus    

Alle sentrale toalett skal være kjønnsnøytrale. Det skal også sikres at det finnes 

kjønnsspesifikke toalett på alle campuser. Stellerom skal merkes tydelig og være tilgjengelig 

for alle.    

Vedtak Falt med 5 stemmer             

 

 

Forslag nr. 4 SP-Sak 26/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

225-229 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Helse- og 

idrettsvitenskap   

  

Endres fra: 

“UiA skal sørge for at umiddelbare tiltak settes i gang ved forhold som hemmer 

studentenes psykiske helse. 

UiA skal ta studentenes psykiske helse og velvære på alvor, sørge for å ta i bruk relevante 

resultater fra undersøkelser og jobbe forebyggende for studentenes psykiske 

helsevansker.” 
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Endres til: 

“UiA skal sørge for at umiddelbare tiltak settes i gang ved forhold som påvirker 

studentenes psykiske helse negativt. 

UiA skal ta studentenes psykiske helse og livskvalitet på alvor. Relevante resultater fra 

undersøkelser skal benyttes og tas hensyn til, når det utarbeides helsefremmende og 

forebyggende tiltak for å styrke studentenes psykiske helse.  
Vedtak Enstemmig vedtatt              

 

 

 

Forslag nr. 5 SP-Sak 26/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

421-428 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag   

  

Endre avsnittet til: 

Studenttillitsvalgt, i samarbeid med emneansvarlig, skal opprette en emnerapport basert på 

midtveis- eller sluttevalueringen. Rapporten kan basere seg på referat fra evalueringer 

gjennomført gjennom fysisk gjennomførte evalueringer. For å sikre åpenhet og 

tilgjengelighet, skal denne rapporten gjøres tilgjengelig for studentene på både norsk og 

engelsk. 

 

Emneevalueringene skal definere klare og målbare mål for forbedringer i emnet. 

Studierådet skal deretter utarbeide en detaljert handlingsplan basert på emnerapporten, og 

denne planen skal også være tilgjengelig for studentene. Det skal opprettes tydelige 

retningslinjer og tidsfrister for gjennomføringen av handlingsplanen, samt regelmessige 

oppdateringer om fremgangen. Handlingsplanen skal overvåkes og følges opp nøye av 

studenttillitsvalgte, i tett samarbeid med emneansvarlig og studieprogramleder.  
Vedtak Enstemmig vedtatt              

 

 

Forslag nr. 6 SP-Sak 26/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

514-518 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag   

  

Endre avsnittet til: 

UiA skal aktivt sikre at alle undervisere regelmessig oppdaterer og videreutvikler sin 

kompetanse gjennom universitetspedagogikk-kurset. Dette skal garantere at det forventede 

læringsutbyttet for studentene ved UiA ikke er avhengig av den enkelte undervisers 

personlige tilnærming, men styres av klare og konsistente retningslinjer. 

 

Det er essensielt at alle studenter ved universitetet opplever mestring på emnenivå og 

oppnår det forventede læringsutbyttet. 
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Vedtak Vedtatt mot 1 stemme og 1 avholdende               

 

 

Forslag nr. 7 SP-Sak 26/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

531 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Espen Herredsvela, 

fakultet for teknologi 

og realfag   

  

Legge til en leddsetning, slik at det blir: 

(..) etter 16.00, ei heller på onsdager etter klokken 12.00.  

  

Vedtak Vedtatt mot 2 avholdende stemmer                

 

 

Forslag nr. 8 SP-Sak 26/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

452 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Magnus Ellefsen 

Moen    

  

Endre fra originaltekst til: 

 

Flere studenter som har obligatorisk undervisning, får ikke godkjent fravær når de er borte 

grunnet verv. Det er viktig at studentstemmen kommer frem i alle deler av samfunnet, noe 

UiA også må oppfordre til. STA skal arbeide for at UiA godkjenner fravær grunnet 

studentpolitiske og lokalpolitiske verv for å sikre at også fulltidsstudenter skal få mulighet til 

deltakelse og medvirkning i studentpolitiske og offentlig politiske organer.   
Vedtak Vedtatt mot 3 avholdende stemmer                

 

 

                                   Forslag til vedtak 

 

                                   Studentparlamentet vedtar det helhetlige forslaget til politisk  

                                   dokument for læringsmiljø, med de endringer som måtte forekomme 

                                   på møtet.  

 

                                   Vedtatt   

                                  ------------------------------------------ 

                                  Protokolltilførsel i saken  

                                  De følgende skrev under på den følgende protokolltilførselen i  

                                  saken: 

                                  Feil under votering av SP-sak 26/24 

                                  Politisk dokument for Læringsmiljø ble vedtatt uten telling av kontra 

                                  og avholdende stemmer. 

                                  Kevin M. Kirkhus, Marie Lindbo og Guro R. Sundrehagen  
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 SP-sak 27/24             Politisk dokument for Mangfold og Bærekraft   

                                  

   

Forslag nr. 1 SP-Sak 27/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

146 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Helse- og 

idrettsvitenskap    

  

Nytt punkt 

Punkt 2.2.1 Studentmentor for innvekslingsstudenter  

STA og UiA skal jobbe for at hvert studieprogram som har innvekslingsstudenter har 

ansatte studentmentorer, internasjonal mentor/global ambassador. En internasjonal mentor 

har spesielt ansvar for å hjelpe innvekslingstudentene faglig og sosialt i studieprogrammet.    
Vedtak Enstemmig vedtatt                 

   

 

Forslag nr. 2 SP-Sak 27/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

260-262 

Forslagstype 

Tilleggsforslag  

  

Forslagsstiller  Humped      

Legge til setning angående språk.   

Forslag:  

UiA skal tilby alle fremmedspråklige forelesere kurs, og forvente at de behersker norsk 

innen rimelig tid. STA skal være pådriver for at UiA følger sine egne språkpolitiske 

retningslinjer.   
Vedtak Falt med 7 stemmer                  

 

Forslag nr. 4 SP-Sak 27/24 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

348-354 

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Helse og idrett     

Endre fra: 

Der et kjønn representerer over 80 % av den totale studentmassen på studieprogrammet bør 

kjønnspoeng vurderes. Fungerer ikke kjønnspoeng og representasjonen av et kjønn er over 

90 % kan det brukes kjønnskvotering.  

Innføring av kjønnspoeng og kvotering kan kun brukes når andre tiltak er prøvd ut og når 

andelen av det underrepresenterte kjønn har nådd det mål som skal til for at tiltaket 

iverksettes.  

 

Til:  

UiA skal jobbe for kjønnsbalanse i alle studier med et mål om 20 % representasjon av begge 
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kjønn i alle studieprogram. Universitetet kan bruke tiltak som kjønnskvoter for å oppnå 

dette.  

Innføring av kjønnskvotering kan bare skje når andre tiltak er prøvd, og når andelen av det 

underrepresenterte kjønn har nådd det nødvendige målet.  

Vedtak Enstemmig vedtatt                   
 

 

                                        Forslag til vedtak 

 

                                   Studentparlamentet vedtar det helhetlige forslaget til politisk  

                                   dokument for mangfold og bærekraft, med de endringer som måtte  

                                   forekomme på møtet.  

 

                                   Vedtatt   
 

 

Infosaker 
 

SP-sak 28/24             Eventuelt  

 

                                    Det var to saker fra STA-styret til eventuelt fra STA-styret.  

 

                                    Den første var fra Maiken, som informerte Studentparlamentet om  

                                    STAs arrangement under Demokratiuka. De er 02.mai på Bare, og 

                                    06.mai på Bluebox.   

 

                                    Den andre var fra Maiken, som informerte Studentparlamentet om  

                                    valget til råd, styrer og utvalg (RSU).   

                                      

                                    

                                    Møtet ble avsluttet klokken 21.15.  



Siden sist STA-styret –mai 

 

Høringer  

Maiken har svart på en høring om forslag til universitetsstrategi 2025-2028 

Maiken har svart på en høring om prinsipper og retningslinjer for bruk av 

kunstig intelligens på UiA  

Lisa har svart på en høring angående NSO sine retningslinjer som trygg 

organisasjon 

Maiken og Konstanse har svart på en høring om revisjon av forskrift om studier 

og eksamen ved UiA-2024  

 

Media 

Maiken har vært i Khrono om studentvalg  

Maiken har vært på et intervju med KRS om kulturtilbud i Kristiansand for 

studenter 

Maiken har vært i Unikum om overgangen fra STA til NSO  

Maiken har vært på UiA.no angående resultater fra studentvalget og om 

overgangen fra STA til NSO 

 

Konferanser og arrangementer  

Lisa har deltatt på SAIH sitt årsmøte i Oslo 

Styret har arrangert grillfest-arrangement på begge studenthus  

Maiken har deltatt på forum for samfunnsutvikling i Agderregionen  

Konstanse har deltatt i panelsamtale om kunstig intelligens under Karriereforum 

2024 på UiA  

Konstanse har vært med på å arrangere årsmøte i Karriereuka  

Konstanse har vært på webinar om student entreprenørskap i Grundermeldingen  

 

 



Aktivitet 

Styret har deltatt på dialogmøte med en delegasjon av ukrainske studenter i 

forbindelse med demokratiuka  

Emil har vært i et møte angående den nye handlingsplanen for læringsmiljø og 

universell utforming ved UiA  

Emil har vært i et møte med UiA og kontaktpersoner for studenttillitsvalgte på 

fakulteter og avdeling 

Emil har vært på et møte angående studiestart og StudentHub 

Lisa har deltatt på møte for overføring av tiltaksforslag fra Psykososialt 

læringsmiljøteam inn til LiU 

 

Annet  

 

 



SP-sak 31/24 

Møtedato 22.05.24 

Saksbehandler William Thanoothong Svendsen 

 

STAs handlingsplan 2024/2025 

Bakgrunn for saken 

Ifølge STAs vedtekter skal Studentparlamentet vedta handlingsplanen for det kommende året, 

etter innstilling fra ST-styret, innen 31.mai. Derfor løftes nå innstilt handlingsplan til 

Studentparlamentet for behandling. Handlingsplanen vil gjelde fra og med neste periode, fra juli 

2024 til og med juni 2025. 
 

Argumentasjon 

STA sin handlingsplan består av tre deler: Politikk, kommunikasjon og kontinuerlig 

prioriteringer. 

 

Under politikkbolken har styret valgt å videreføre alle handlingsplanspunktene som ikke ble 

fullført ved slutten av 2023/2024 - perioden. Samtidig har styret lagt til fem nye punkter under 

denne bolken som styret mener kommer til å bli viktig den neste perioden. Disse punktene 

omhandler, studentenes læringsmiljø, arbeidsrelevans, deres rettsikkerhet og bosituasjon. I tillegg 

har vi omformulert punktet om tiltaksplan mot mobbing og trakassering.  

 

Videre i kommunikasjonsdelen har mye blitt gjort i perioden 2023/2024. Styret mener at det 

viktigste arbeidet blir å videre utvikle STA sin merkevareprofil digitalt og fysisk. I tillegg til å 

utvide STA sitt offisielle fargepalett. 

 

Til slutt har styret valgt å korte ned på kontinuerlig prioriteringer ettersom noen av punktene 

kunne slås sammen. Man har derfor gått fra seks til fem punkter. 

 

De nye handlingsplanspunktene basere seg på erfaringer gjort av styret i perioden 2023/2024 og 

viktig saker som kommer i den nye perioden. 

 

Økonomiske konsekvenser 

Det er ingen direkte økonomiske konsekvenser for STA 
 

Forslag til vedtak  

Studentparlamentet vedtar handlingsplanen 2024/2025, med de endringer som måtte forekomme 

på møtet.  

 

Innstilling fra styret 

STA-styret innstiller enstemmig på forslag til vedtak. 

  

 

 



English Summary 

According to STA`s Regulations, STA`s Plan of action shall be discussed and approved by the 

Student Parliament before 31st of May. Due to this, the STA-board put forward a suggestion for 

an action plan 2024/2025 for the Student Parliament.  



Handlingsplan 2024/2025 

 

Politikk 

• STA skal arbeide for at UiA oppretter et helhetlig bærekraftsråd i samarbeid med STA. 

• STA skal arbeide for åpningstider som gjenspeiler eksamen/undervisningstider hos 

SiA sine fasiliteter. 

• STA skal arbeide for at UiA skal sette søkelys på tematikken om mobbing og 

trakassering med særlig fokus på Si-ifra systemet og forebyggende tiltak. 

• STA skal arbeide for at UiA og SiA tilbyr internasjonale studenter de samme 

tilbudene, informasjonen og tilretteleggingen som nasjonale studenter mottar. 

• STA skal arbeide for at studentens rettsikkerhet blir ivaretatt. 

• STA skal arbeide for at tredje boligsektor blir en del av boligsosial handlingsplan. 

• STA skal arbeide for at alle studenter skal få informasjon om videre karriere 

muligheter og kompetansebehov i fra arbeidslivet. 

• STA skal arbeide for å styrke rolleforståelsen til studenttillitsvalgte, med særlig fokus 

på det helhetlige læringsmiljøet. 

• STA skal sikre studentperspektivet i arbeid med handlingsplan for læringsmiljø og 

universell utforming 

 

Organisasjon 

Kommunikasjon 

• STA skal utarbeide en fullstendig merkevareprofil som skal omfatte digital og analog 

markedsføring og en mulig utvidelse av fargepallettet. 

 

Kontinuerlig 

• STA, i samarbeid med UiA, skal arbeide for å synliggjøre studentpolitikk og 

studentenes rettigheter, samt øke studentfrivilligheten og engasjement på UiA.  

• STA skal aktivt samarbeide med andre studentdemokratier, lokalt, nasjonalt og 

internasjonalt. 

• STA skal være aktive i media og fronte studentpolitiske saker. 

• STA skal delta på og være synlige under arrangement som er relevante for 

studentpolitiske saker. 

• STA skal jobbe med Studentvalget. 



SP-sak 32/24 

Møtedato 22.05.24 

Saksbehandler Lisa K. Fredsvik 

 

Sakspapir for Resolusjon om akademisk frihet og demokrati  

Bakgrunn for saken  

På bakgrunn av konflikten i Gaza, og påfølgende debatt i Universitetsstyret rundt akademisk 

boikott av Israel, har STA-styret foreslått en resolusjon angående akademisk frihet. 

 

Argumentasjon  

Konflikten i Gaza, protestene i Iran, situasjonen for kvinner i Afghanistan, invasjonen av Ukraina 

og et mangfold av andre konflikter som påvirker ikke bare folkeretten, men også tilgangen til 

høyere utdanning er utgangspunktet for resolusjonen.  

 

STA-styret mener det er viktig at UiA tar et tydelig standpunkt mot regimer som undertrykker, 

begår menneskerettighetsbrudd og frarøver innbyggerne sine retten og muligheten til høyere 

utdanning. Derfor legger styret frem en generell resolusjon som omfavner flere konflikter og 

brudd på folkeretten, og som vil være relevant i lang tid fremover.  

 

STA-styret har i resolusjonen stilt krav til UiA når det kommer til ivaretagelse av studenter, 

beskyttelse av studenter og ivaretagelse av den akademiske ytringsfriheten. I tillegg har styret 

lagt frem krav om UiA må støtte tiltak som jobber for oppbygging av akademia og 

utdanningsinstitusjoner i konfliktherjede områder.  

 

Forslag til vedtak  

Studentparlamentet vedtar det helhetlige forslaget til resolusjon, med de endringer som måtte 

forekomme på møtet.  

 

Innstilling fra styret  

STA-styret innstiller enstemmig på forslag til vedtak 

 

Vedlegg  

Resolusjon om akademisk frihet og demokrati  

 

English Summary  

The STA-board is proposing a resolution on academic freedom and democracy.   



 

Akademisk frihet og demokrati 

Den akademiske friheten og demokratiet er stadig under angrep. Studenter og akademikere 

over hele verden opplever at det akademiske ytringsrommet innskrenkes. Mange opplever å 

bli forfulgt, straffet og fratatt muligheten til utdanning på bakgrunn av etnisitet, religiøs 

overbevisning, legning, politisk standpunkt og tilhørighet, kjønn og andre personlige 

egenskaper. 

Mange studenter og akademikere opplever også å bli fratatt muligheten til å påvirke egen 

studie- og arbeidshverdag. Sanksjoner blir brukt mot de som taler mot eget regime, eller på 

andre måter bruker ytringsfriheten til å stå opp for menneskerettighetene.  

Rett til utdanning er ikke bare avgjørende for samfunnsutvikling, det er også en nødvendighet 

for fri utfoldelse og menneskerettigheter. Utdanningsinstitusjoner skal være plasser for 

trygghet, frihet og fri utfoldelse. Høyere utdanningsinstitusjoner skal være samfunnsaktører 

som promoterer akademisk frihet, ytringsfrihet og demokrati.  

Studentorganisasjonen i Agder mener at retten og tilgangen til utdanning er en universell 

menneskerett, og at alle studenter har rett til en trygg og fri utdanning.  

 

Studentorganisasjonen i Agder krever at: 

• Universitetet i Agder støtter opp om Students at Risk og Scholars at Risk, og jobber 

for en fast forankring av ordningene 

• Universitetet i Agder avslutter institusjonelle avtaler med land som begår brudd på 

folkeretten 

• Universitetet i Agder skal støtte initiativ som fremmer høyere utdanning og 

gjenreisning av utdanningsinstitusjoner i krigs- og konfliktherjede områder 

• Universitetet i Agder støtter opp om SAIH sitt arbeid for beskyttelse av studenter og 

studenters rettigheter  

 

 

 

 

 

 



SP-sak 33/24  

Møtedato 22.05.24  

Saksbehandler Maiken K. Andersen  

  

Årsberetning for Studentorganisasjonen i Agder 2023/2024  
 

Bakgrunn for saken 

Ifølge STAs vedtekter, §38, skal STA- styret legge frem sin årsberetning av organisasjonens 

arbeid i perioden. Årsberetningen skal legges frem på Studentparlamentets siste møte i sin 

periode. Derfor løftes saken nå til Studentparlamentet.   

  

Argumentasjon 

Årsberetningen tar for seg høydepunkter, og viktige gjennomslag og oppgaver STA har stått 

ovenfor og gjennomført i perioden 2023/2024. Den tar ikke for seg alle oppgaver og detaljer, 

men gir en god oversikt over bredden av arbeidet STA-styret har gjort i sin periode, og hva 

organisasjonen har utrettet.  

 

Hele årsberetningen blir ikke lagt frem i detalj på møtet, men det vil bli gitt en kort 

oppsummering. I tillegg er det mulig for Studentparlamentet å stille spørsmål til hele 

årsberetningen på møtet.  

Styret vil minne om at dette er en mulighet for SP å stille spørsmål rundt valgene som er tatt 

av styret og organisasjonen dette året, samt å sjekke om prioriteringene gjort via 

handlingsplanen og andre vedtak er blitt fulgt opp.  

 

Hvis dere har noen detaljerte spørsmål setter styret stor pris på om dette kan sendes til 

saksbehandler på forhånd slik at styret kan gi så gode svar som mulig.  

  

Økonomiske konsekvenser  

Det er ingen økonomiske konsekvenser i saken.  

  

Forslag til vedtak  

Studentparlamentet godkjenner Årsberetningen for Studentorganisasjonen i Agder 

2023/2024, og tar denne til etterretning.  

  

Innstilling fra styret 

STA-styret innstiller enstemmig på forslag til vedtak 

  

Vedlegg 

Årsberetning for Studentorganisasjonen i Agder 2023/2024  

  

English Summary 

STA`s Regulation states that the STA-board shall present their yearly report on the last 

meeting of the Student Parliament for the period.  
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Årsrapport STA 2023/2024 

 

 

Årsrapporten for Studentorganisasjonen i Agder (STA) legges frem for Studentparlamentet 

22.mai 2024. STA sin årsrapport er en gjennomgang av året som har gått og hva STA har 

gjennomført det siste året. Rapporten tar ikke for seg i detalj alle oppgavene som STA-styret 

har gjennomført, men den tar for seg de viktigste sakene som har blitt arbeidet med i årets 

periode.  

 

Årsrapporten ser tilbake på et innholdsrikt år hvor styret har fått arbeidet med ulike saker. 

Det har særlig vært spennende å få arbeidet med studentpolitikk når det er kommune –og 

fylkestingsvalg. STA har fått sikret gode gjennomslag for studentene ved UiA og har hatt en 

tydelig stemme både nasjonalt og lokalt.  

 

Jeg ønsker, på vegne av styret, å takke både interne og eksterne samarbeidspartnere for det 

arbeidet som har blitt gjort for UiA-studentenes studiehverdag.  
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STA-styret og sekretariatet 

STAs vedtekter sier at STA-styrets oppgaver er å ha ansvar for den daglige driften av organisasjonen og 

behandle saker i tiden mellom parlamentmøtene. Styret har i sin periode arbeidet for studentenes 

beste på Universitet i Agder (UiA) med utgangspunkt i styringsdokumentene og diskusjonene.  

STA-styret  

STA-styret har i perioden 2023/2024 bestått av:  

Leder: Maiken Køien Andersen 

Nestleder: William Thanoothong Svendsen 

Fagpolitisk ansvarlig: Konstanse H. Åkerman  

Læringsmiljøpolitisk ansvarlig: Emil Gudelis 

Mangfoldspolitisk ansvarlig: Lisa Kjosnes 

Fredsvik 

 

Gjennom året har styret flere oppgaver som vi gjennomgående følger opp. Styret har 

arbeidet godt med de føringene Studentparlamentet har gitt gjennom handlingsplanen, 

øvrige vedtak og styringsdokumenter.  

Alle i styret med unntak av leder har 1 eller flere utvalg under seg i forhold til fagfeltene vi 

arbeider med. Medlemmer i styret har derfor hatt jevnlig dialog og møter med utvalgene, i 

tillegg til å inkludere de i arbeid som er hensiktsmessig. I tillegg har vi formøter med 

studentrepresentanter i ulike utvalg som Universitetsstyret.  

Videre deltar leder fast på rektor- og dekanmøter hver uke og hovedtillitsvalgtmøter 

annenhver uke. På grunn av ny ledelsesmodell bytte dekanmøtene form fra 01.01.2024 som 

gjorde at det ble fast møte annenhver uke istedenfor hver uke slik det var fra 01.08.2023-

31.12.2023. STA har hatt faste dialogmøter med Utdanningsavdelingen med hele styret, i 

tillegg til at læringsmiljøpolitisk ansvarlig har faste dialogmøter med tillitsvalgte.  
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Fagpolitisk ansvarlig og leder har fulgt opp Karriereuka gjennomgående gjennom perioden. 

Leder møter i tillegg fast i studentutvalgene i Kristiansand og Grimstad.  

Styret har svart på ulike høringer fra både UiA, Norsk Studentorganisasjon (NSO) og 

vertskommunene som har dukket opp under perioden. I tillegg har vi prioritert dialogmøter 

med ulike politikere gjennomgående i perioden, blant annet grunnet valget.  

STA har i tillegg hatt et gjennomgående godt samarbeid med SAIH gjennom hele perioden. 

Mangfoldspolitisk har deltatt på SAIH sitt årsmøte, hatt tett kontakt om ulike saker og 

Studentparlamentet vedtok i mars å øke SAIH tieren til kroner 50 per semester.  
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Sekretariatet  

Førstekonsulenten, Irene Bredal, har som vanlig vært en enormt viktig ressurs for STA-styret. 

Førstekonsulenten er en viktig rolle for å sikre 

kontinuiteten i organisasjonen når STA-styret skiftes ut. 

Hennes lange erfaring i Studentorganisasjonen i Agder 

og studentpolitikken har vært til stor hjelp. Det har som 

vanlig vært veldig givende, lærerikt og ikke minst 

hyggelig for styret å få arbeidet med Irene. STA er 

veldig heldig som har Irene, ikke bare fordi hun er 

hyggelig, men også fordi hun har mange års erfaring i 

organisasjonen. Den kunnskapen hun har opparbeidet 

seg over mange år som både studentpolitiker og 

administrativt ansatt er helt uvurderlig for styret. Styret 

er veldig glad for at denne kunnskapen gladelig blir 

delt.  

Det har skjedd masse i foreningslivet i denne perioden. 

Det har både blitt lagt ned og opprettet nye foreninger, samtidig som eksisterende foreninger 

har utviklet seg. Irene har gladelig hjulpet foreningslivet med både stort og smått, og gladelig 

fått tid til et foreningsmøte mellom sine ukentlige konsulentmøter.  

 

Førstekonsulenten i STA har videre ansvaret for oppfølging av HMS, beredskap, økonomi og 

byggforvaltning. Styret vet at når vi har Irene som administrativt ansvarlig er det 

administrative under kontroll, noe som gir resten av styret et handlingsrom til å arbeide 

politisk. I tillegg har førstekonsulenten tatt godt vare på styret, ikke bare faglig, men også 

menneskelig ved å være en god samtalepartner og alltid sikret kaffe til kontoret.  

 

Styret ønsker å rette en særlig takk til vår førstekonsulent. Uten henne hadde ikke styret hatt 

mulighet til å arbeide for studentene ved UiA sine politiske interesser.  
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Juli 

Det er vanlig at STA-styret tar ut 4 uker sommerferie i juli grunnet sommerferie for UiA og 

potensielle sommerjobber for STA-styrets medlemmer. Likevel var leder ute i media 

angående studentboligkrisen og kunstig intelligens i akademia.  

August 

August måned er som alltid veldig travel med blant 

annet studiestart og Arendalsuka. De første dagene på 

kontoret er ofte rolige, og dette er en fin mulighet for 

hele styret og bli kjent med både hverandre og 

kontorrutinene. Men, 3-6. august dro leder og nestleder 

til Ringsaker for å være med på avspark i regi av NSO. 

Dette er en fin måte å bli kjent med andre 

studentpolitikere i landet, i tillegg til å få 

medlemsskolering av NSO. Dette er også ofte første 

møte vi har med arbeidsutvalget og sekretariatet i NSO.  

 

8-9.august hadde STA-styret, sammen med Irene, interndagene sine. Her får styret god 

opplæring i blant annet interne kontorrutiner, STA sine sosiale medier, skriveteknikker og 

førstehjelpskurs. Disse interndagene er med på å legge grunnlaget for styret sitt videre 

arbeid.  

 

Arendalsuka og studiestart ble arrangert samme uke og STA-

styret var godt synlige på begge arrangementene. Mandagen i 

studiestart er som vanlig den mest travle for styret. Denne dagen 

blir preget av mye spenning da dette er første mulighet for styret 

å få snakke med de nye studentene. I tradisjonen tro så sto STA-

styret på stand under studiestart både i Kristiansand og Grimstad. 

I tillegg så holdt leder tale under åpningsseremonien og deltok på 

lunsj sammen med UiA-ledelsen og Abid Raja. I tillegg gjorde 
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styret seg godt synlig gjennom studiestarten for nye og gamle studenter gjennom blant annet 

åpent hus og faddervakt.  

Arendalsuka er en super måte for styret å 

få faglig påfyll og knytte nettverk. Blant 

annet så valgte styret å delta på 

kunnskapspolitisk toppmøte, Studentnach 

og fremleggelsen av nye tall i forbindelse 

med Shot (studenters helse-og trivsels 

undersøkelse). I tillegg fikk leder holdt 

innledning foran Samskipnadsrådet, 

Universitets -og høyskolerådet og Norsk 

Studentorganisasjon i forhold til om vi gjør 

nok for studentene. Her la leder fokus på 

trygghet og kommunikasjon og utfordret deltagerne på hva aktørene kunne gjøre for å la 

studenter være studenter. I tillegg var leder paneldeltager på en sesjon om overgangen 

mellom videregående skole og universitet. Her la vi stor vekt på blant annet forutsigbarhet 

og åpenhet.  

 

I tillegg til de store arrangementene i august så begynner også 

det politiske arbeidet denne måneden. Måneden ble preget av 

lokalvalget da vi er mye ute i media for å utfordre politikerne. I 

tillegg har vi hatt møte med flere av partiene i Agder for å 

snakke om studentpolitikk. Videre har vi vært med å fronte 

bærekraftspolitikken gjennom Grønn dag og satt fokus på 

mangfold gjennom Skeive Sørlandsdager.  

 

September  

September er den store opplæringsmåneden for STA-styret i forhold til 

studentrepresentanter til både parlamentet, råd, styrer og utvalg, i tillegg til både norske og 

internasjonale tillitsvalgte.  
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8-10. september arrangerte vi oppstartsseminaret for 

Studentparlamentet. Dette er hovedopplæringen vi tilbyr 

representantene våre og det ble arrangert på Thon Hotell 

i Arendal. Det var både faglig og sosialt arrangement og 

representantene fikk en god innføring både i det politiske 

og organisatoriske arbeidet til organisasjonen. I tillegg til 

dette oppstartsseminaret arrangerte STA et miniseminar 

til de representantene som ikke fikk deltatt. På 

miniseminaret tar vi for oss hovedpunktene av 

opplæringen. Irene har i tillegg tilbudt 1-1 opplæring til 

de representantene som har ønsket dette.  

 

Denne måneden ble også sterkt påvirket av lokalvalget 

og vi fikk blant annet utfordret politikere i media, i 

tillegg til å få tilsvar på tidligere skrevet leserinnlegg. 

Styret deltok også på kommunevalgdebatt med 

studentpolitikk som tema på BARE studenthus hvor 

leder deltok som innleder og utfordret politikerne på: 

kompetanseflukt fra Agder, studentøkonomi, 

studentboliger, psykisk helse, lokale studentrabatter og 

kollektivtransport.  

 

I slutten av måneden deltok STA-leder på HK-dir 

sin konferanse om kvalitet og tilgjengelighet i 

fremtiden for høyere utdanning. Her fikk vi et 

stort faglig påfyll, i tillegg muligheten til å knytte 

en del nettverk. Vi fikk blant annet delta på lunsj 

sammen med forskning og høyere 

utdanningsminister Sandra Borch og ledelsen på 
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UIA, og holde et innlegg om kunstig intelligens på selve konferansen. I innlegget la vi vekk på 

muligheter og potensielle bruksområder ved verktøyet.  

 

UiA begynte denne måneden å se på ikke rammeplanstyrte praksisområder. Dette betyr 

praksis som ikke er regulert av lovverket. Her fikk vi komme med gode innspill og la stor vekt 

på UiA sitt ansvar over utdanningssituasjonen til studentene både på og utenfor campus. I 

tillegg fikk STA muligheten til å både holde et åpnings- og avsluttende innlegg, og delta i 

diskusjonene.  

 

Semesterets første SP- møte ble holdt i september. 

Det knytter seg alltid mye spenning til dette møtet da 

hele parlamentet endelig skal få møte hverandre og 

styret skal holde sitt første SP- møte. Det ble holdt 

gode diskusjoner under dette møtet. Følgende saker 

ble tatt opp: konstituering, valg av ordstyrere, 

godkjenning av innkalling, saksliste og dagsorden, 

siden sist fra STA-styret og universitetsstyret, 

forretningsorden for Studentparlamentet, møtedatoer 

for SP 23/24, budsjett STA 2024, STAs valgreglement, 

Tiltak mot seksuell trakassering blant studenter, SHoT-

tall og eventuelt.  

 

Oktober  

Oktober er den måneden hvor STA-styret har fått kommet ordentlig i gang med sine 

arbeidsoppgaver. Vi er nå ferdig med alt av opplæring av andre studentrepresentanter, i 

tillegg til at alle i styret har fått kommet i gang med alle utvalg og begynt arbeidet med å 

realisere handlingsplanpunktene våre.  
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Denne måneden startet med at STA satt et stort fokus på tiltak mot seksuell trakassering i 

likestillings -og inkluderingsutvalget. Dette er et tema som det var stort engasjement rundt 

på SP-møtet i september. Dette ga styret sterke signaler om at disse tiltakene var viktig at STA 

jobbet videre med.  

 

I tillegg gjennomførte vi fellesrådsmøter for våre medlemsforeninger i Kristiansand og 

Grimstad. Dette er en fin mulighet for STA å bli oppdatert på hva som har skjedd i 

foreningslivet siden sist, i tillegg til å få tilbakemeldinger på enkelte temaer. Denne gangen 

valgte vi å fokusere på SHoT-tallene og tilbakemeldinger etter studiestart.  

 

6.oktober ble regjeringens forslag til statsbudsjett offentligjort. Dette var ikke et forslag som 

var gunstig for studentene. Blant annet var det ikke foreslått en større økning i studiestøtten 

en forventet prisvekst, i tillegg til kutt hos samskipnadene. STA hadde fokus på å belyse 

studentene på UiA om hva statsbudsjettet er og hva dette forslaget betyr for dem gjennom 

våre SOME-kanaler, i tillegg til at vi var synlig i lokale medier både gjennom intervjuer og 

leserinnlegg.  

 

10.oktober ble verdensdagen for psykisk helse markert 

på både campus Kristiansand og campus Grimstad. Dette 

er en viktig markering som STA prioriterer hvert år. Den 

ble markert gjennom en frokost i Kristiansand og en lunsj 

i Grimstad. STA var med å dele ut kompisprisen, i tillegg 

til at vi holdt tale på begge campuser. Temaet for årets 

markering var “lag plass” og hadde stor vekt på å huske å 

se hverandre.  

 

STA sitter i styringsgruppen til studenttrivsel- prosjektet hvor Olea Norset er prosjektleder. 

Dette er et 3-årig prosjekt mellom UiA, SiA, Kristiansand kommune, Grimstad kommune og 

Agder fylkeskommune. Målet med prosjektet er å øke trivselen til studentene i regionen 
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gjennom blant annet satsning på 

arrangementer eller kontakt med 

næringslivet. I lys av prosjektet ble den første 

workshopen arrangert i oktober både i 

Kristiansand og Grimstad. Dette skulle bli 

prosjektet sitt første møtet med studentene 

og var en fin måte for prosjektet å få 

tilbakemelding om hva som er viktig for studentene i regionen. STA var medarrangør både i 

Kristiansand og Grimstad.  

 

I oktober og november arrangerte rektor, Sunniva, middag for å feire frivilligheten i Grimstad 

og Kristiansand. Her deltok representanter fra linjeforeningene og studentaktivitetene. Dette 

var en fin arena for å skape dialog og få innspill fra frivilligheten på aktuelle problemstillinger.  

 

Fra 30.okotber fikk vi gjennomslag for døgnåpent bibliotek på campus Kristiansand. Dette er 

en sak STA har jobbet for gjennom flere perioder. VI er veldig stolte av dette gjennomslaget!  

 

27-29.oktober var STA vertskap for NSO sin høstkonferanse på 

campus Kristiansand. Temaet for høstkonferansen var tenk 

nytt og hadde stort fokus på blant annet opplæring i forhold 

til revidering av forskningspolitisk plattform og gjennomgang 

av NSOs demokratiske organer. STA-styret er veldig fornøyd 

med høstkonferansen og ønsker spesielt å takke Irene for at 

hun sto slik på. Irene var ansvarlig for alt det praktiske og hun 

hjalp blant annet NSO sitt arbeidsutvalg og sekretariatet i 

NSO. Det ble en veldig hyggelig helg med nettverksbygging og 

kunnskapspåfyll.  
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November  

November var en måned som ble preget av at flere av STA-styret medlemmene dro på ulike 

konferanser. Konferansene er ofte en viktig arena for kunnskapspåfyll og nettverksbygging for 

medlemmene i styret.  

Denne måneden hadde mangfoldspolitisk ansvarlig presentasjon i Læringsmiljøutvalget om 

tiltak mot seksuell trakassering. Presentasjonen fokuserte hovedsakelig på hvordan våre 

studenter blir møtt både gjennom studiestart og hvordan informasjon om teamet blir 

formidlet. Vi fikk gode tilbakemeldinger på denne presentasjonen og tiltak som eksempelvis 

ny informasjon på infoskjermene og dialog rundt studiestart ble iverksatt umiddelbart. På 

dette teamet har vi også samarbeidet tett med Ida Johansen Kjølsø som har skrevet 

masteroppgave på temaet.  

 

I ukene 46 og 47 var leder flere turer til Oslo for 

å delta på ulike nasjonale konferanser. En viktig 

del av vårt arbeid er også å få kunnskapspåfyll 

og nettverksbygget på nasjonalt nivå. Først 

deltok Maiken på studentpolitisk toppmøte i 

regi av Høyere utdanning – og 

forskningsminister Sandra Borch og 

Kunnskapsdepartementet. Dette er et fast årlig 

arrangement hvor ledere fra alle 

studentdemokratiene i Norge blir invitert på 

dialogmøte med statsråden. Temaene på årets 

dialogmøte var statsbudsjettet, studentøkonomi 

og nytt opptakssystem. Deretter deltok leder sammen med mangfoldspolitisk ansvarlig på en 

konferanse om de europeiske universitetsalliansene kalt samarbeid for fremtiden. UiA er del 

av en europeisk universitetallianse kalt Forthem sammen med 8 andre universiteter i Europa. 

Derfor var det veldig nyttig for oss å høre hvordan andre universitetsallianser blant annet 

arbeider med studentmedvirkning og bærekraft. Til slutt denne måneden deltok leder på den 

årlige UHR-konferansen. Årets tema var kompetansebehov i sektoren. Det var lagt stor vekt 
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på hvem den egentlige studenten på 2020-tallet er og hvilke forventninger som lå i 

utdanningssektoren.  

 

STA-styret ble også for første gang invitert til dialogmøte med Universitetsstyret. Her la vi 

vekt på tillitsvalgsystemet, rettsikkerhet for studenter i nemd for studentssaker, 

bærekraftsmålene i pensum, internasjonale studenter og studentmedvirkning ved 

universitetet. I tillegg fikk universitetsstyret stilt spørsmål til STA-styret om vårt arbeid.  

 

På slutten av måneden deltok leder på studiedagen hvor temaet var kunstig intelligens. Her 

fokuserte vi på rammeverket til UiA og hvilken informasjon det er viktig å kommunisere ut til 

studentene. Gjennomgående denne perioden har vi arbeidet med dette temaet da UiA 

tidligere bestemte at dette var et verktøy studentene skulle få bruke i sin utdanning. Derfor 

var STA tydelige på at vi også ønsket å være med å utforme retningslinjene på UiA.  

 

Desember  

Desember er tradisjonelt sett en roligere måned for STA-styret. Likevel har vi både fått reist 

på konferanse, vært i media og gjort forberedelser til våren.  

 

I starten av måneden deltok utdannings-og forskningspolitisk ansvarlig og 

læringsmiljøpolitisk ansvarlig på 

kompetansenettverket sin 

årskonferanse i Bodø. Her var student 

2.0 fremtiden er nå et 

gjennomgående tema. Det ble satt 

stort fokus på arbeidslivsrelevans og 

kunstig intelligens gjennomgående i 

konferansen. I tillegg var det en 

ypperlig måte å danne nettverk med 

andre som arbeider med disse fagområdene i Norge.  
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6.desember deltok førstekonsulenten og mangfoldspolitisk ansvarlig på UiAs likestillings -og 

mangfoldskonferanse. Årets tema var veier mellom innenforskap og utenforskap. Det var et 

stort fokus på hvordan vi kan skape et bærekraftig og inkluderende samfunn hvor alle kan 

realisere sitt potensiale.  

 

På semesterets siste dekan og administrativt 

ledermøte hadde STA en sak om 

bærekraftsråd på UiA. Det var nestleder 

William som la frem saken. Dette fikk vi stor 

støtte for blant fakultetsdirektørene og 

dekanene, men det var enighet om at ideen 

måtte ses litt nærmere på. Derfor ble det 

bestemt at STA skulle kna denne ideen litt 

mer for å så komme tilbake med et nytt 

forslag. Men målet vårt med denne saken var å starte diskusjonen rundt organet noe vi tror 

vi klarte.  

 

I desember ble budsjettforliket til statsbudsjettet presentert. Dette ble en gladnyhet for 

studentene da studiestøtten øker med 10 %. Studiestøtten er noe som har blitt fokusert mye 

på både lokalt og nasjonalt så dette var virkelig en gladnyhet.  

 

I desember gjennomførte styret, sammen med Irene, en halv interndag for å starte 

diskusjonene rundt årets studentvalg. Målet med denne interndagen var å se på både store 

og små tiltak for studentvalget, samt sette mål både for rekrutteringsperioden og 

stemmeperioden.  
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Slutten av desember er ofte en roligere tid for 

styret og dette året er ikke et unntak. Dette er 

fint for da får styret mulighet til å prioritere 

oppgaver som gjør at oppstarten i januar blir 

enklere. Dette kan være oppgaver som å rydde 

i arkivet, rydde i mailinnboksen eller forberede 

til møter eller arrangementer som skal skje på 

nyåret.  

 

Fra 21.desember til 2.januar hadde STA-styret juleferie og kontoret var stengt.  

Januar  

Det andre semesteret i styrets periode startet med snøstorm på Sørlandet. Grunnet det 

ekstreme været valgte leder og førstekonsulenten å stenge kontoret noen ekstra dager og 

hele styret tok hjemmekontor den første uken etter ferien. Men vi har gode erfaringer fra 

dette etter pandemien og det gikk helt fint selv om noen var i Kristiansand og andre i 

Haugesund.  

 

Likevel hadde vi en del aktivitet i starten av semesteret. Nestleder og læringsmiljøpolitisk 

ansvarlig deltok på orientation day i Kristiansand og Grimstad da vi har fått nye 

innvekslingsstudenter for vårsemesteret 2024. Dette gikk 

veldig fint, og vi fikk informert de godt om blant annet 

hva STA er og hva de kan bruke oss til.  

 

Når vi kom tilbake på kontoret var en av de første 

utfordringene styret måtte ta tak var å måke frem STA-

bilen. Det var stor dugnadsånd blant styremedlemmene 

og stort sett alle tok et tak med spaden. 
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I januar 2024 starter også den nye dekanperioden som vil vare til 2028. Leder har derfor også 

brukt en del tid på å kontakte dekanene, i tillegg til å invitere de alle på kaffemøter. Dette har 

vært en fin arena for å gjøre de kjent med STA og hva som er viktig for studentene på de ulike 

fakultetene og på institusjonsnivå.  

 

Læringsmiljøpolitisk ansvarlig og nestleder deltok på en workshop for ny handlingsplan for 

likestilling, inkludering og mangfold 2025-2028 sammen med ansatte fra UiA. Denne 

handlingsplanen er noe styret arbeidet med gjennom hele vårhalvåret, men dette var første 

mulighet vi hadde til å gi innspill. Styret har satt særlig fokus på mangfold i studentgruppen, 

utviklingen av universelt utformet digitale plattformer og seksuell trakassering.  

 

25-27.januar deltok leder på ledersamling i Hamar. Her var fokuset nettverksbygging, 

organisasjonsbygging og forskningspolitikk siden det er forskningspolitisk plattform som skal 

behandles på landsmøtet til NSO.  

 

Nestleder deltok i slutten av måneden på 

Klimpartnere sitt topplederforum. Her fikk 

nestlederen snakke om studentenes behov og 

forventninger til bedrifter i forhold til bærekraft og 

miljøstrategi. Dette var en ypperlig måte for STA å 

markere seg på i forhold til klimastrategiene til 

bedriftene.  

 

I slutten av januar hadde vi Studentparlamentsmøte i Grimstad. Her ble viktige saker som 

valg til landsmøtedelegasjonen og kvalitetssystemet diskutert. Dagen etter SP-møtet deltok 

leder på det ukentlige dekanmøtet. Da tok Maiken opp enkelte poenger som kom frem under 

kvalitetssystemdiskusjonen i parlamentet i forhold til temaet universitetspedagogikk. Dette 

ble tatt meget godt imot og det ble allerede da avtalt møte mellom STA, viserektor for 

utdanning og utdanningsdirektøren for å diskutere tiltak.  
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I slutten av måneden arrangerte styret en studentworkshop med ledelsen om den nye 

strategien. Dette var en unik mulighet til å kunne gi gode tilbakemeldinger på hva som kreves 

av studentene for at UiA skal bli enda bedre.  

Februar  

I februar starter en av de mest travle periodene til styret. 

12.februar utlyste styret til studentvalget 2024. Målet i år 

er å ha reelle valg på alle fakultetene/avdeling og slå 

stemmerekorden som vår konsulent Irene satt under 

hennes lederperiode i STA i 2010. Gjennomgående i 

februar sto STA-styret på stand, hadde kampanjer i sosiale 

medier og aktivt rekrutterte inn kandidater til 

studentparlamentet.  

 

Planlegging av studiestart høsten 2024 startet for alvor i februar. Flere i styret har deltatt på 

møter med både UiA, SiA, Grimstad og Kristiansand kommune om studiestart til høsten. 

Styret har hatt fokus på at det skal være en mest mulig sosial og trygg studiestart for 

studentene våre. Resolusjonen som Studentparlamentet vedtok i oktober 2023 har vært til 

stor hjelp i dette arbeidet.  

 

I februar ble Karriereuka (KU) 2024 arrangert. Dette er et initiativ STA startet med i fjorårets 

styre som dagens styre har videreført. Det har vært en leder av KU utenfor STA-styret, men 

flere i styret har vært tett knyttet på. Utdannings-og forskningspolitisk ansvarlig har hatt 

hovedansvaret for oppfølging med støtte fra leder. Litt over 30 virksomheter sto på stand i 

rundt 5 timer i Vrimlehallen og dette var en stor suksess. I tillegg ble det arrangert 2 

kveldsarrangementer med temaene unge grundere i Agder og hvordan man får seg jobb i 

regionen. Begge arrangementene var fulle av studenter og deltagere fra næringslivet noe 
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som også skapte gode minglemuligheter. STA-styret er særdeles fornøyd med årets 

karriereuke og gleder oss til fortsettelsen av prosjektet.  

 

15.februar ble Studiebarometeret lansert. Dette er en nasjonal undersøkelse som blant annet 

måler timer studenter bruker på studiet, arbeid, studiemotivasjon osv. Undersøkelsen har 

blitt gjennomført i flere år og derfor er den ypperlig å bruke for å sammenligne tall/funn over 

flere studentkull på universitetene. Hovedfunnene i denne undersøkelsen i år er at 

studentene jobber 16 % mer i år enn de gjorde i 2019. Dette blir blant annet begrunnet med 

dårligere kjøpekraft. I tillegg var kunstig intelligens et helt nytt element i undersøkelsen. UiA 

lå på toppen av statistikken på om studentene brukte KI i utdanningen sin. Dette var gledelig 

for universitetet siden det har vært et stort fokus på KI i utdanningene det siste året. I tillegg 

fikk UiA en overordnet tilfredshetsgrad på 4 av 5. Dette er både STA og UiA veldig fornøyd 

med og studentene ved UiA er nå like fornøyde som vi var før pandemien.  

 

Måneden ble avsluttet med at vi fikk besøk av studentdemokratiet i Østfold som ville 

utveksle erfaringer med oss. Det var en hyggelig dag hvor vi diskuterte samarbeid med 

ledelsene våre, studentvalget, felles politiske mål og mye mer.  

 

Mars 

I denne måneden skjedde det mye spennende. Vi startet måneden med noen gladnyheter. I 

tillegg tok hele STA-styret en velfortjent påskeferie.  



 19 

 

Måneden startet med at UiA endelig fikk et fysisk studentombud på campus. Leder tok en 

kaffe med henne tidlig for å snakke om samarbeidet mellom studentombudet og STA. UiA har 

ikke hatt et fysisk studentombud siden 2022, så det var veldig fint å endelig få dette plass 

igjen.  

 

Leder har deltatt i et panel i regi av Eilerts salong 

om mental helse hos studenter. Panelet hadde et 

stort fokus på om vi gjør oss selv syke og det var 

flere forskere på feltet som også deltok. Det ble en 

god dynamikk hvor vi også fikk snakket en del om 

hva UiA har ansvaret for. Resolusjonen om mental 

helse vedtatt av Studentparlamentet i oktober 

2023 ble flittig brukt under samtalen.  

 

Hele styret deltok på dialogmøte sammen med Utdanningsavdelingen. Her tok styret igjen 

opp fusk og rettsikkerhet og vi hadde gode samtaler om ulike tiltak UiA kan iverksette i 

forhold til det forebyggende perspektivet før en vurderingssituasjon. I tillegg tok styret opp 

problematikken rundt faglig og pedagogisk kompetanse blant undervisere på bakgrunn av 

diskusjonene i Studentparlamentet. Dette løftet utdanningsavdelingen videre og nå skal det 

blant satses på hvordan undervisere møter studenter og dynamikk i læringssituasjonene.  

 

Hele styret deltok i tillegg på kaffemøtet med rektoratet. Dette er en av de mange uformelle 

arenaene styret har til å snakke med rektoratet. Som alltid er disse møtene veldig hyggelige. 

Studentvalget var selvfølgelig et høyaktuelt tema på dette møtet. Vi diskuterte ulike tiltak for 

å høyne studentengasjementet på universitetet og hvordan UiA kan være med å tilrettelegge 

for dette.  
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UiA sin utdanningsdirektør, Greta Hilding, skal gå av med pensjon. Leder ble derfor kontaktet 

om STA var interessert å sitte i intervjupanelet når ny utdanningsdirektør skulle ansettes. 

Dette ønsket vi da utdanningsdirektøren er en av de viktigste samarbeidspartnere til STA på 

UiA. Det var veldig spennende å være en del av denne prosessen og kunne påvirke hvem som 

skal lede utdanningsavdelingen etter Greta.  

 

20.mars var rekrutteringsperioden til 

studentvalget over. STA-styret 

arbeidet hardt for å rekruttere 

kandidater til årets studentvalg og vi 

er veldig fornøyde med årets 

resultat. 69 studenter stilte til valg i 

årets studentvalg og det er reelt valg 

på alle fakultetene, avdelingsstyret 

og studentparlamentet.  

April  
Denne måneden kan beskrives som den mest travle og innholdsrike måneden for STA-styret 

av flere grunner.  

April startet med at STA deltok på landsmøtet til NSO. 

Organisasjonen var litt ekstra spent til dette 

landsmøtet da leder var på valg til arbeidsutvalget til 

NSO. Det er utrolig gøy at hun vant valget og fra juli 

2024 har UiA en representant i AU til NSO som Fag-og 

læringsmiljøpolitisk ansvarlig. I tillegg sendte STA en 

delegasjon på 8 studenter til LM. Vi er utrolig stolte av 

delegasjonen da de var aktive på talestolen og bidro til 

gode diskusjoner og synspunkter før og under 

landsmøtet.  
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8-19.april hadde UiA stemmeperiode for studentvalget. Hele styret arbeidet hardt med å 

spre informasjon om valget og hvorfor studentene bør 

stemme. Styret har også hatt et fokus for å begynne å 

skape en større kultur for å stemme under studentvalget. 

UiA har over flere år slitt med at stemmetallene har godt 

nedover. Styret satte seg derfor 3 mål for dette 

studentvalget. Det første var å snu stemmetallet slik at det 

ikke lenger gikk nedover, det andre var å nå 10 % 

stemmeoppslutning og det tredje var å slå 

stemmerekorden på UiA satt i 2010 av Irene på 22,9 %. 

Styret er veldig fornøyde med å nå 2 av målene våre ved å 

få en total oppslutning på 10,2 %. Det er en oppgang med 4,1% fra 2023 til 2024 

studentvalget. Styret hadde stort fokus på digital og fysisk tilstedeværelse på begge campus 

gjennom stand, sosiale medier materiale og fysisk promoteringsmateriale. I tillegg har 

parlamentet og tillitsvalgte vært gode på å dele valget på deres plattformer. Vi er veldig 

fornøyde med resultatet og vil takke alle som har bidratt i årets studentvalg.  

 

Denne måneden arrangerte studentutvalget i Kristiansand dialogmøtet med formannskapet i 

Kristiansand kommune. Her holdt leder innlegg om overgangen fra videregående skole til 

studenttilværelsen, og hva vi som kommune kan gjøre for å gjøre overgangen litt enklere. 

Utvalget hadde et gjennomgående tema på dialogmøte; Er Kristiansand en studentvennlig 

by?  

 

Leder deltok på slutten av måneden på forum for samfunnsutvikling i regi av Agder 

fylkeskommune. Dette er et årlig arrangement hvor ulike temaer for å løfte Agder som region 

blir diskutert. Årets tema var kompetanse og hva slags kompetanse Agder trenger de 

kommende årene. Akademia og fagskolene ble viktige aktører som ble diskutert. I tillegg var 

flere toppledere fra hele regionen på dette arrangementet, noe som også gjør 

arrangementet til en viktig nettverksbyggingsarena for STA.  
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Mai  

Mai måned var som vanlig sterkt preget av valg da måneden starter med Studentparlamentet 

sin valgforsamling. Styret brukte derfor mye tid i starten av måneden på å promotere valget 

og ha samtaler med potensielle kandidater. Styret er veldig fornøyd med at så mange 

studenter har et engasjement for studentene på UiA og vil gratulere alle som ble valgt på 

valgforsamlingen.  

 

Demokratiuka har blitt et fast arrangement på universitetet hvor særlig linjeforeningene blir 

oppfordret til å ha egne arrangementer. Rektoratet har også en pott med penger som 

foreningslivet kan søke på hvis de ønsker å arrangere noe under demokratiuka. STA bestemte 

seg for i år å ha et eget arrangement med navn grillfest. Her fikk studentene mulighet til å 

stille spørsmål og komme med positive tilbakemeldinger og forbedringspunkter på aktørene 

som bestemmer over deres studenthverdag. Styret er veldig fornøyd med gjennomføringen 

av arrangementet og vil takke alle som tok turen.  

Ellers gikk store deler av måneden til å legge til rette for felles og individuell overlapp for 

påtroppende styret. STA har et stort fokus på å gi påtroppende styret en god og grundig 

opplæring. Derfor begynner dette arbeidet så tidlig som mulig.  

 

Mai måned er enda ikke over når denne rapporten leveres over til Studentparlamentet, 

derfor er ikke denne måneden helt utskrevet og det kan komme flere aktiviteter.  

Juni  

I juni vil det være et stort fokus på felles og individuell 

overlapp for det påtroppende styret. I overlappen 

viderefører sittende styret kunnskap og erfaringer til det 

påtroppende styret slik at de har gode forutsetninger til 

1.juli. I tillegg vil sittende styret bruke måneden til å 

lande prosjekter og samler tråder for perioden som har 

gått. Styret avslutter alltid sin periode med en hyggelig 

sommeravslutning sammen med Irene.  
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Annet   

 

Praksis og studier i styret  

3 studenter i styret er 100 % studenter, i tillegg til vervet i styret. Dette har gjort at styret har 

måtte se på situasjoner hvorav ett styremedlem var i praksis i 6 uker på høstsemesteret og 

ett styremedlem var på studietur til Frankrike i 5 uker. Begge situasjonene løste styret veldig 

fint med god planlegging og kommunikasjon, og dette har ikke gått utover STAs virke og 

samtlige styremedlemmer har utført sine oppgaver og jobbet forventet antall timer og til 

tider mer.  

HMS  

Vår førstekonsulent Irene er ansvarlig for det daglige HMS-arbeidet i STA. Derfor har hun 

deltatt på månedlige brannvernsmøter på Bluebox sammen med SiA studentliv og hatt 

jevnlige HMS- samtaler med styret, i tillegg til å ha gjennomført obligatorisk HMS-kurs 

gjennom UiA i mai. Videre har leder og førstekonsulenten månedlige HMS og økonomi 

samtaler hvor vi holder oss oppdatert. Hele styret gjennomførte førstehjelpskurs på 

interndag på starten av perioden og styret går nøye igjennom HMS- rutiner på overlapp og 

interndagene. Dette er fordi STA har et stort fokus på HMS og derfor er det viktig at hele 

styret er trygge på rutinene hvis det skulle oppstå en situasjon.  

 

Styret har hatt jevnlige sosiale samlinger for å styrke samholdet i styret. I STA-styret arbeider 

vi ekstremt tett og styret er helt avhengig av god kjemi og gode samarbeidsforhold for å få 

gjennomslag. I tillegg har styret fast felles lunsj på kontoret for å styrke det interne 

samholdet. Vi er også opptatt av blodtrykket og det er alltid kaffe, te og snacks tilgjengelig 

hvis man skulle trenge det.  

 

I januar oppsto det en ekstraordinær situasjon hvor UiA blant annet måtte stenge campusene 

grunnet kraftig snøvær. Dette gjorde at styret måtte starten det nye semesteret på 

hjemmekontor (men er det noe korona lærte oss, er det at dette går helt fint). Leder deltok 



 24 

også på møter med UiA sin krisestab da UiA ventet noen titalls innvekslingsstudenter samme 

uke. UiA, i samarbeid med STA, fikk løst 

dette på en veldig god måte.  

Medieoppslag 

STA-styret har vært godt synlige i både 

lokale og nasjonale medier i perioden 

2023/2024. Flere medlemmer i styret har vært representert gjennom blant annet 

leserinnlegg. Men siden det er leder som har ansvaret for mediekontakt 

og er STA sin pressekontakt er det naturlig at leder har vært mest synlig.  

Under følger en kortoppsummering av STA sin tilstedeværelse i ulike 

mediehus både lokalt og nasjonalt. Det er noen saker som har blitt satt 

ekstra fokus på i mediebildet og derfor vil dette bli referert til i egne 

underkapitler. Det er verdt å merke at dette er ikke alle lenkene, men 

høydepunktene.  

 

Studentbolig  

Studentboliger er alltid et høyaktuelt tema i starten av studieåret. I tillegg blir NSO sin 

studentboligundersøkelse publisert i juli som forteller hvordan dekningsgraden er for de ulike 

samskipnadene. Derfor var leder mye ute i media i starten av perioden for å snakke om 

studentboliger. Det var jo spesielt gøy å kunne skryte av egen samskipnad på grunn av Lund 

Torv prosjektet.  

https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/rlyRX0/743-studenter-paa-venteliste-vi-ser-paa-det-

som-veldig-problematisk 

https://www.gat.no/nyheter/i/EQ2RL5/mest-populaere-leiligheten-200-studenter-staar-i-koe 

https://www.nrk.no/sorlandet/opnar-fleire-studentbustader-i-kristiansand_-_-ein-god-

start_-men-det-er-ikkje-godt-nok-1.16490474 

https://www.krs.no/ariane-19-ventet-i-ett-ar-na-har-hun-fatt-svaret-hun-hapet-pa/s/5-157-

8789 

https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/rlyRX0/743-studenter-paa-venteliste-vi-ser-paa-det-som-veldig-problematisk
https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/rlyRX0/743-studenter-paa-venteliste-vi-ser-paa-det-som-veldig-problematisk
https://www.gat.no/nyheter/i/EQ2RL5/mest-populaere-leiligheten-200-studenter-staar-i-koe
https://www.nrk.no/sorlandet/opnar-fleire-studentbustader-i-kristiansand_-_-ein-god-start_-men-det-er-ikkje-godt-nok-1.16490474
https://www.nrk.no/sorlandet/opnar-fleire-studentbustader-i-kristiansand_-_-ein-god-start_-men-det-er-ikkje-godt-nok-1.16490474
https://www.krs.no/ariane-19-ventet-i-ett-ar-na-har-hun-fatt-svaret-hun-hapet-pa/s/5-157-8789
https://www.krs.no/ariane-19-ventet-i-ett-ar-na-har-hun-fatt-svaret-hun-hapet-pa/s/5-157-8789
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https://www.krs.no/her-blir-det-totalforvandling-krevende-byggefase-som-vil-merkes/s/5-

157-2967 

https://www.nrk.no/video/distriktsnyheter-sorlandet_DKSL98072123 

 

Studiestart 

Leder ble invitert inn til Nrk Sørlandet sin radiosending hvor vi fikk snakke om hvordan det er 

å være ny student i Agder og Fadderuka. I tillegg hadde STA flere medieutspill i 

studiestartuken og ukene rundt hvor vi belyste både positive sider av å bli student i Agder, 

studenthuset og mer problematiske sider som kollektivordningen.  

https://www.krs.no/slik-blir-det-nye-studenthuset-i-kristiansand-na-tar-studentene-byen-

tilbake/s/5-157-8765 

https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/pQ57rV/gratis-busskort-for-noen-det-er-en-veldig-

uheldig-forskjellsbehandling 

https://www.uia.no/nyheter/oensker-studentene-velkommen-14.-august 

https://www.uia.no/nyheter/uia-markerer-mangfold2 

 

Valgkampen 

Styret startet året med å være i innspurten av valgkampen. Derfor var store deler av 

mediebildet preget av dette. Styret deltok i flere intervjuer og produserte leserinnlegg med 

hensikt å belyse studentperspektivet og studentpolitiske temaer i valgkampen. Et resultat av 

at styret valgte å være så aktive i media var at flere lokale partier tok kontakt og ville ha 

innspill på ulike program og prioriteringspunkter.  

https://www.gat.no/meninger/i/697odL/studentlederens-svar-snakker-gjerne-med-alle-

partiene  

 

https://www.gat.no/meninger/i/rl12a8/grimstad-trenger-campusparken-paa-

toennevoldjordet  

 

https://www.krs.no/her-blir-det-totalforvandling-krevende-byggefase-som-vil-merkes/s/5-157-2967
https://www.krs.no/her-blir-det-totalforvandling-krevende-byggefase-som-vil-merkes/s/5-157-2967
https://www.nrk.no/video/distriktsnyheter-sorlandet_DKSL98072123
https://www.krs.no/slik-blir-det-nye-studenthuset-i-kristiansand-na-tar-studentene-byen-tilbake/s/5-157-8765
https://www.krs.no/slik-blir-det-nye-studenthuset-i-kristiansand-na-tar-studentene-byen-tilbake/s/5-157-8765
https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/pQ57rV/gratis-busskort-for-noen-det-er-en-veldig-uheldig-forskjellsbehandling
https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/pQ57rV/gratis-busskort-for-noen-det-er-en-veldig-uheldig-forskjellsbehandling
https://www.uia.no/nyheter/oensker-studentene-velkommen-14.-august
https://www.uia.no/nyheter/uia-markerer-mangfold2
https://www.gat.no/meninger/i/697odL/studentlederens-svar-snakker-gjerne-med-alle-partiene
https://www.gat.no/meninger/i/697odL/studentlederens-svar-snakker-gjerne-med-alle-partiene
https://www.gat.no/meninger/i/rl12a8/grimstad-trenger-campusparken-paa-toennevoldjordet
https://www.gat.no/meninger/i/rl12a8/grimstad-trenger-campusparken-paa-toennevoldjordet
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https://www.fvn.no/mening/debattinnlegg/i/jlAPAo/hvorfor-skal-studentene-egentlig-

stemme  

 

https://www.fvn.no/mening/debattinnlegg/i/zE20B9/hvorfor-snakker-vi-saa-mye-om-

studiestoetten 

 https://www.gat.no/meninger/i/XbBJeB/hvor-er-studentene-i-lokalvalgkampen  

 

Studenthelse og økonomi  

Økonomi og studenthelse har vært noen særlige fokusområder i år, særlig med tanke på 

statsbudsjettet. Derfor har styret valgt ved flere anledninger å belyse ulike aspekter ved disse 

temaene. Vi har særlig valgt å snakke om hvorfor det er viktig at vi snakker om økonomi da 

dette er et tema som ofte blir snakket om, men kan være vanskelig å gjøre noe med.  

https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/P4b1WX/dyrtid-presser-dem-ut-i-arbeid-stressende  

https://www.nrk.no/sorlandet/kritisk-til-fortsatt-kutt-til-studenthelse-1.16585226  

 

https://www.nrk.no/sorlandet/studenter-sliter-okonomisk-1.16580036  

 

https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/Q70y4W/nye-tall-bekymrer-bekrefter-det-vi-er-opptatt-

av  

 

Nasjonale medier  

I utgangspunktet er det Norsk Studentorganisasjon (vår nasjonale paraplyorganisasjon) som 

tar seg av alle medieutspill til nasjonale medier. Men til tider dukker det opp aktuelle saker 

hvor det er mer relevant at lokale studentledere utaler seg. Derfor har STA hatt mulighet til å 

være 2 ganger i Khrono, 1 gang i Digi og 1 gang i VG denne perioden.  

https://www.vg.no/nyheter/innenriks/i/bgEKpk/universitetet-i-agder-feller-flest-for-fusk  

 

https://www.digi.no/artikler/ingen-grunn-til-beroringsangst-for-kunstig-intelligens-mener-

studentleder/533908?key=y4LvDEY1  

https://www.fvn.no/mening/debattinnlegg/i/jlAPAo/hvorfor-skal-studentene-egentlig-stemme
https://www.fvn.no/mening/debattinnlegg/i/jlAPAo/hvorfor-skal-studentene-egentlig-stemme
https://www.fvn.no/mening/debattinnlegg/i/zE20B9/hvorfor-snakker-vi-saa-mye-om-studiestoetten
https://www.fvn.no/mening/debattinnlegg/i/zE20B9/hvorfor-snakker-vi-saa-mye-om-studiestoetten
https://www.gat.no/meninger/i/XbBJeB/hvor-er-studentene-i-lokalvalgkampen
https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/P4b1WX/dyrtid-presser-dem-ut-i-arbeid-stressende
https://www.nrk.no/sorlandet/kritisk-til-fortsatt-kutt-til-studenthelse-1.16585226
https://www.nrk.no/sorlandet/studenter-sliter-okonomisk-1.16580036
https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/Q70y4W/nye-tall-bekymrer-bekrefter-det-vi-er-opptatt-av
https://www.fvn.no/nyheter/lokalt/i/Q70y4W/nye-tall-bekymrer-bekrefter-det-vi-er-opptatt-av
https://www.vg.no/nyheter/innenriks/i/bgEKpk/universitetet-i-agder-feller-flest-for-fusk
https://www.digi.no/artikler/ingen-grunn-til-beroringsangst-for-kunstig-intelligens-mener-studentleder/533908?key=y4LvDEY1
https://www.digi.no/artikler/ingen-grunn-til-beroringsangst-for-kunstig-intelligens-mener-studentleder/533908?key=y4LvDEY1
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https://www.khrono.no/etterlyser-rektor-hjelp-i-studentvalgene/866117   

 

https://khrono.no/vi-er-losningen-pa-problemene-dine-sandra/799115  

 

Unikum  

Unikum er UiA sin studentavis. Styret har hatt et tett samarbeid med Unikum dette året og 

har bidratt på flere av deres artikler. I tillegg har Unikum skrevet en oppsummering av 

studentparlamentsmøtene slik at møtene blir så åpne og transparentet som mulig. Dette 

synes vi i STA har vært veldig bra og vil takke for et godt samarbeid dette året.  

https://www.unikumnett.no/uia-overst-pa-listen-over-fusktilfeller-i-norge/ 

https://www.unikumnett.no/still-til-studentvalget/ 

https://www.unikumnett.no/from-pass-to-fail-44-missing-characters-the-jason-duncan-case-

file/ 

https://www.unikumnett.no/valgkalender-hvorfor-har-vi-studentvalg/ 

https://www.unikumnett.no/et-innblikk-i-studentpolitikken/ 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

https://www.khrono.no/etterlyser-rektor-hjelp-i-studentvalgene/866117
https://khrono.no/vi-er-losningen-pa-problemene-dine-sandra/799115
https://www.unikumnett.no/uia-overst-pa-listen-over-fusktilfeller-i-norge/
https://www.unikumnett.no/still-til-studentvalget/
https://www.unikumnett.no/from-pass-to-fail-44-missing-characters-the-jason-duncan-case-file/
https://www.unikumnett.no/from-pass-to-fail-44-missing-characters-the-jason-duncan-case-file/
https://www.unikumnett.no/valgkalender-hvorfor-har-vi-studentvalg/
https://www.unikumnett.no/et-innblikk-i-studentpolitikken/
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Styrets avsluttende ord 
 

Denne perioden har vært krevende. Det å få tilliten til å representere om lag 14 000 

studenter hvor vi skal levere politikk, resultater og gjennomslag i løpet av ett år er krevende. 

Men det betyr ikke at det ikke har vært gøy, lærerikt og givende.  

Det har vært utrolig gøy for styret å se hvordan vi sammen kan arbeide for studentene. Vi er 

stolte over alt vi har fått til som styre i samarbeid med UiA, foreningslivet og andre aktører og 

vi er utrolig stolte av gjennomslagene våre.  

 

Vi ønsker å rette en ekstra takk til alle tillitsvalgte, studentparlamentet og foreningslivet. Det 

at vi har så godt samarbeid gjør at studenttilværelsen for studentene ved UiA blir litt bedre. 

Vi har ikke alltid fått gjennomslag for våre drømmescenarioer, men sammen kommer vi noen 

steg nærmere.  

 

Sammen har vi klart å få engasjementet og synligheten opp på universitetet. Vi er absolutt 

mest stolte av å endelig ha klart å snu valgoppslutningen på UiA. Over 10 % i valgoppslutning 

var noe styret drømte om i oktober og som vi klarte med målrettet arbeid i april. Vi drømte 

om reelt valg til studentparlamentet, fakultetsstyrene og avdelingsstyret i oktober og det 

klarte vi i mars. Det er vi i styret stolte av, men det burde også hele organisasjonen være 

stolte av for det har vært en laginnsats.  

Styret ønsker videre å takke Studentparlamentet for at dere utfordrer oss og hverandre. Dere 

har vært utrolig gode på å diskutere, komme med løsninger og vedta masse god politikk og 

prioriteringer som gagner studentene i Agder.  

 

Vi ønsker også å gi en stor takk til våre andre samarbeidspartnere; som blant annet er UiA, 

Kristiansand kommune, Grimstad kommune, Agder fylkeskommune, SiA, NSO, politikere på 

ulike nivåer og mange flere. Sammen med dere når vi målene våre og sikrer rettighetene og 

interessene til studentene våre. Takk for at dere tar oss på alvor.  
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Kjære alle sammen, sammen kan vi utrette så mye og det har dette året virkelig vist. Vi har 

tatt noen store steg dette året og vi gleder oss til å se hva dere og STA vil få til videre.  

Takk for samarbeidet – vi ønsker alle lykke til videre, og så håper vi våre veier krysses igjen 

engang.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

På vegne av STA-styret 2023/2024  

Maiken Køien Andersen,  

Leder av Studentorganisasjonen i Agder.  
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Vedlegg:  
Vedlegg 1 – Gjennomgang av Handlingsplanen 2023/2024  

 

Punkt i handlingsplanen 

2023/2024 

Hva er gjort innen 

handlingsplanpunktet 

Statusvurdering av 

punktet 

Grønn: Gjennomført  

Gul: Delvis 

gjennomført  

Rød: Ikke gjennomført  

STA skal arbeide for at UiA 

bruker kunstig intelligens 

gjennom metodisk 

tilnærming i 

vurderingssituasjoner 

 

STA har fått mulighet til å komme 

med innspill til bruk av kunstig 

intelligens i blant annet 

Utdanningsutvalget, Universitets 

forskning og innovasjonsutvalg og 

høring om retningslinjer og 

ambisjoner for KI. UiA ser på 

muligheten til ulike 

vurderingsformer og hvordan 

universitetet kan bruke KI i 

vurdering og utdanning. I tillegg 

bruker UiA midler på å lære 

ansatte mer om KI gjennom ulike 

seminarer.  

 

STA skal arbeide for at 21st 

century skills (generiske 

egenskaper) får en større 

rolle i utdanningsløpet til 

studentene 

 

STA har fremmet arbeidet med 

generiske egenskaper i UiAs 

strategi, førstesemesterteam og 

på Karriereforum 2024. UiA 

anerkjenner at det er viktig å 

bevisstgjøre studenter om 

viktigheten av generiske 

egenskaper som f.eks. samarbeid, 
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kommunikasjon og kritisk 

tenkning.  

STA skal arbeide for at 

førstesemestertiltakene ved 

UiA skal gjenspeile 

behovene i studentmassen 

I løpet av året har STA synliggjort 

studentenes perspektiver 

angående behov gjennom 

førstesemesteret. STA har påpekt 

viktigheten av sosial og faglig 

studiestart, gode faddergrupper 

og at det sosiale de første ukene i 

studiestart skal være trygt, 

forutsigbart, tillitsskapende og 

bidra til et godt læringsmiljø, samt 

at dette henger mye sammen 

med hvordan studentene har det 

senere i studieløpet sitt.  

Det er allikevel opp til 

fakultetene/avdeling å sette i 

gang tiltakene som skal gjenspeile 

disse behovene. 

 

STA skal arbeide for at UiA 

skal synliggjøre sine 

vitenskapelige ressurser for 

studenter 

 

Det har blitt opprettet en Library 

Group der både STA og 

studentene er representert. 

Gruppen har drøftet hva som er 

viktigst for studentene å få med 

seg og kommet med innspill om 

hvordan nettsiden til biblioteket 

burde utformes og skal se ut på 

både norsk og engelsk. Biblioteket 

oppdaterer nettsidene sine ut ifra 

de innspillene STA og studentene 

har kommet med, slik at det er 
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enkelt for studentene å finne 

tilbudene biblioteket har å tilby 

og at disse er relevante.  

STA skal arbeide for at UiA 

oppretter et helhetlig 

bærekraftsorgan i samarbeid 

med STA 

De tidligere dekanene og 

rektoratet er positive til planen, 

men ønsket at dette jobbes mer 

med.  Neste steg er å levere et 

mer bearbeidet forslag som vises 

frem for rektoratet. 

 

STA skal arbeide for 

åpningstider som 

gjenspeiler 

eksamen/undervisningstider 

hos SiA sine fasiliteter, samt 

tilgjengeliggjøring av 

snacksautomater på begge 

campuser   

 

Det har kommet snacksautomater 

på begge campuser i regi av SiA. 

Styret har vært i dialog med 

samskipnaden for å bedre 

tilrettelegge for åpningstider som 

gjenspeiler 

eksamen/undervisningstid, men 

har ikke helt kommet til en 

løsning her enda.  

 

STA skal arbeide for å styrke 

tillitsvalgtordningen og sikre 

nødvendige ressurser, 

herunder særlig opplæring 

og oppfølging 

 

STA har vært i dialog med UiA og 

svart på en høring for å sikre 

kvalitet og kontinuitet i 

tillitsvalgtopplæring på både 

norsk og engelsk, særlig når det 

gjelder studenttillitvalgtkurset i 

september og dialogmøter. STA 

har også påpekt at UiA skal 

tydeliggjøre hva rollen innebærer 

før valget av studenttillitsvalgte 

slik at den studenttillitvalgte har 

en god rolleforståelse og vet 

rettighetene sine. Den 
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studenttillitsvalgte skal ha god 

forståelse av hvordan 

kvalitetssystemet og dets 

prosesser skal bidra til et godt 

læringsmiljø, samt føle eierskap til 

dets utvikling på studiet sitt. I 

tillegg skal den studenttillitsvalgte 

oppleve en god dialog i møte med 

UiA. Videre skal UiA kartlegge 

hvordan de best kan kurse sine 

ansatte i hvordan de på best 

mulig måte kan bruke 

studenttillitsvalgte. For STA er det 

viktig at rolleforståelsen går begge 

veier.  

STA skal arbeide for at UiA 

utarbeider en tiltaksplan 

mot mobbing og 

trakassering samt sette 

søkelys på denne 

problematikken 

 

Det har blitt satt ned en 

arbeidsgruppe som skal lage et e-

læringskurs mot seksuell 

trakassering rettet mot studenter, 

samt at det er blitt utformet et 

kurs for ansatte. 

UiA har derimot ikke utarbeidet 

noen tiltaksplan mot mobbing og 

trakassering. 

 

STA skal arbeide for at alle 

studenter ved UiA skal få 

tilbud om relevant praksis i 

løpet av sin utdanning 

STA har fått mulighet til å delta på 

seminar om praksis i utdanning og 

kommet med innspill til hvordan 

enda flere 

utdanningsprogrammer kan ha 

relevant praksis i studiet. STA har 

også løftet saken for SP som kom 
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med mange gode innspill til 

hvordan praksis kan forbedres. 

UiA jobber kontinuerlig med 

forbedring av praksis og at enda 

flere studenter skal få denne 

muligheten, og ser på enda flere 

samarbeid med næringslivet i 

Agder.  

STA skal arbeide for at UiA 

og SiA tilbyr internasjonale 

studenter de samme 

tilbudene, informasjonen og 

tilretteleggingen som 

nasjonale studenter mottar 

 

STA har satt søkelys på 

problematikken og tatt den opp 

med UiA og SiA. Sist den ble tatt 

opp var i slutten av april ift. 

utforming av ny LIM-

handlingsplan. Temaene er 

foreslått inn i handlingsplan for 

2025-2028. Fordi det fortsatt 

gjenstår mange tiltak for at 

tilbudet skal være likestilt anser 

STA-styret handlingsplanpunktet 

som delvis gjennomført.  

 

STA skal arbeide for at UiA 

og SiA synliggjør ressursene 

knyttet til studenters 

psykiske helse   

 

Dette er en problematikk som 

styret har arbeidet aktivt med 

gjennom perioden og har hatt 

møter både med SiA og UiA om 

denne problematikken spesifikt 

og hvordan man kan synliggjøre 

ressursene i større grad.  SiA har 

fått en tydeligere nettside hvor 

blant annet ressursene fra 

kommunen og SiA er samlet.  
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STA skal arbeide for en mer 

tilgjengelig legehjelp for 

studentene   

 

Styret har hatt møte med SiA hvor 

vi viste til problemstillingen og 

aktuelle tiltak. SIA har fått en 

digital legetjeneste som blant 

annet kan skrive legeattest og 

sende resept etter konsultasjon. 

Alle studenter som betaler 

semesteravgift, får 10 % rabatt på 

tjenesten.  

Link til tjenesten: 

https://www.nettlegevakt.no/ 

 

STA skal arbeide med å 

utvikle organisasjonens 

digitale profil   

 

Det er blitt fokusert på å øke 

bruken av STAs farger i sosiale 

medier innlegg og bruken av flere 

farger som rød og beige. 

Nettsiden har blitt videre utviklet 

med et fokus på et mer moderne 

design og et konsist og 

brukervennlig side. Oversettelsen 

av siden til engelsk er også blitt 

begynt. 

 

STA skal vurdere dagens 

bruk av aktuelle sosiale 

medier og sikre 

effektivisering og økt 

engasjement 

Det har blitt vurdert flere sosiale 

medie plattformer og bruken av 

dem. Instagram har blitt 

hyppigere brukt og LinkedIn er 

blitt en ny plattform som vi har 

tatt i bruk med gode 

tilbakemeldinger på dette 

 

STA skal arbeide for å være 

mer synlige på begge 

STA har arbeidet mer med å bli 

synlig på campusene 

gjennomgående i perioden, men 

 

https://www.nettlegevakt.no/


 36 

campuser, både fysisk og 

digitalt 

særlig under valget. STA har hatt 

faste kontordager i Grimstad, stått 

på stand på begge campuser. Hatt 

arrangementer på begge campus 

for å sikre like tilgjengelighet av 

STA sine tjenester i Kristiansand 

og Grimstad. Eksempel så 

investerte STA i 4 bannere under 

studiestart slik at bannerne på 

begge campuser ble helt like. 

STA, i samarbeid med UiA, 

skal arbeide for å synliggjøre 

studentpolitikk og 

studentenes rettigheter, 

samt øke 

studentengasjement på UiA  

Dette er selvfølgelig et punkt som 

egentlig aldri blir helt grønt, da vi 

alltid ønsker mer engasjement. 

Men på bakgrunn av resultatene 

etter årets valg, samt 

tilbakemeldinger fra UiA, 

tillitsvalgte, foreningslivet, 

parlamentet m.m. anser STA-

styret seg som veldig fornøyde 

med årets arbeid.  

 

STA skal aktivt samarbeide 

med andre 

studentdemokratier, både 

nasjonalt og internasjonalt   

 

I STA-styret sin periode har styret 

valgt å prioritere en større 

tilstedeværelse på nasjonale 

konferanser og bidratt med andre 

demokratier på flere nasjonale 

medieutspill. I tillegg har vi hatt et 

tett samarbeid med flere 

demokratier gjennom Forthem 

alliansen. Styret har 

gjennomgående i perioden søkt 

etter nye nasjonale og 
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internasjonale 

samarbeidspartnere.  

STA skal være aktive i media 

og fronte studentpolitiske 

saker   

 

Styret har vært særdeles aktiv i 

media i år både gjennom å bidra i 

intervjuer, skrevet leserinnlegg, 

vært på radio og tv-sendinger.  

 

STA skal delta på og være 

synlige under arrangement 

som er relevante for 

studentpolitiske saker 

Flere i styret har reist på ulike 

arrangementer som er relevante 

denne perioden. Vi har både 

deltatt på Arendalsuka, 

kompetansenettverket sin 

årskonferanse i Bodø, UHR sin 

årskonferanse m.m. STA har vært 

aktive i det nasjonale 

studentpolitiske bildet og vært 

med og satt studentpolitiske saker 

på dagsorden.  

 

STA skal arbeide for å styrke 

studentfrivilligheten 

Styret har arbeidet aktivt med 

dette punktet opp mot 

studenttrivsel, velferdstinget og 

UiA. Styret tror at det er en større 

breddeforståelse av hva 

studentfrivilligheten trenger og 

flere fakulteter har ansatt egne 

ansatte med ansvar for oppfølging 

av foreningslivet. I tillegg har det 

startet en større 

kartleggingsprosess for å finne ut 

hva UiA kan bidra med for 

foreningslivet i tillegg til det STA 

allerede gjør, dette gjelder både 
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økonomiske og menneskelige 

ressurser.  

STA skal jobbe med 

Studentvalget 

 

STA har arbeidet hardt med 

studentvalget i år og er veldig 

fornøyd med at vi fikk 69 

kandidater (med reelt valg på alle 

faste plasser) og 10,2 % i 

stemmeoppslutning.  

 

 



SP-sak 34/24 

Møtedato 22.05.24 

Saksbehandler Konstanse Heide Åkerman  

  

Kandidatundersøkelsen 2023  

 
Bakgrunn for saken  

Kandidatundersøkelsen 2023 er en nasjonal spørreundersøkelse som NIFU gjennomfører på 

oppdrag fra Direktoratet for høyere utdanning og kompetanse (HK-dir). Undersøkelsen 

omfatter kandidater med mastergrad, eller tilsvarende, uteksaminert i vårsemesteret 2023. Den 

er gjennomført cirka et halvt år etter fullført utdanning og belyser dermed situasjonen for 

relativt nyutdannede (Kandidatundersøkelsen, 2023). 

 

Argumentasjon 

Kandidatundersøkelsen 2023 viser at det er en liten økning i sysselsetning blant nyutdannet 

fra 2021 til 2023, og at kun 7 % opplever å måtte jobbe deltid selv om de ønsker å jobbe 

heltid. Videre viser undersøkelsen til samsvar mellom hva studenten har utdannet seg til og 

hvilket arbeid studenten faktisk får i ettertid. Dette betyr at det kan være en mistilpasning 

mellom innhold i utdanning og arbeidsoppgaver. Undersøkelsen viser at samsvar mellom 

innholdet i utdanningen og arbeidslivet er størst for mastere innen rettsvitenskap og helse og 

sosialfag. Høyest andel som vurderer et misforhold mellom innhold i utdanning og faktiske 

arbeidsoppgaver er blant kandidater som har mastergrad innen humaniora, samfunnsvitenskap 

og realfag.  

 

I 2023- undersøkelsen ble det stilt spørsmål om de nyutdannede opplevde det lettere eller 

vanskeligere enn forventet å finne arbeid i tråd med sin kompetanse. Høyest andel som hadde 

opplevd dette som vanskeligere enn forventet, fant de blant kandidater i realfag, samfunnsfag 

og humanistiske og estetiske fag. Om lag halvparten av masterne fra disse utdanningene 

rapporterte at overgangen til arbeidsmarkedet var vanskeligere enn forventet. 

 

Både STA og Universitetet i Agder (UiA) er opptatt av at utdanningen samsvarer med 

arbeidslivet og at studenter har tilstrekkelig med veiledning om karrieremuligheter og 

oppbygning av studiet. Basert på informasjonen fra kandidatundersøkelsen 2023 ønsker styret 

at Studentparlamentet skal diskutere følgende punkter.  

 

 

Diskusjonspunkter: 

• Opplever studenter at utdanningen er oppdatert på arbeidslivet og gir de ferdighetene 

og verktøyene de trenger? Hvorfor/hvorfor ikke?  

• Får studenter informasjon om karrieremuligheter og forventninger innenfor sitt 

studium?  

• Hvordan kan UiA bli enda bedre på å møte framtidens arbeidsliv og tilrettelegge for 

studenter? 
 

 

Økonomiske konsekvenser 

Det er ingen økonomiske konsekvenser i denne saken.  

 

 

 



English Summary  

The candidate survey 2023 is a national survey that NIFU conducts on behalf of the 

Directorate for Higher Education and Skills (HK-dir). The survey includes candidates with a 

master's degree, or equivalent, who graduated in the spring semester 2023. It was carried out 

approximately half a year after completing their education and thus sheds light on the 

situation for relatively recent graduates.  


